
      ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DE L'AJUNTAMENT

      Identificació de la sessió

      Núm. 6/04
      Caràcter: ordinari
      Data: 28 de maig de 2004
      Horari: de 11 a 14.25 h
      Lloc: saló de sessions de la Paeria

      Hi assisteixen:
      Àngel Ros Domingo
      Maria Burgués Bargués
      Marta Camps Torrens,
      Lluís P. Alonso Ballester
      Josep M. Llop Torné
      Antoni Llevot Lloret
      Montserrat Parra Albà
      Candi Villafañe Àrboles
      Montse Mínguez Garcia
      Pilar Castillo Elies
      Isidre Gavín Valls
      Conxita Tarruella Tomàs
      Benet Tugues Boliart
      Miquel Padilla Díaz
      Marta Alòs López
      Anna Balañá Brugulat
      Antoni Chico Purroy
      Pilar Arnalot Muntó
      Enric Oró Gallart
      M. Dolors López Aguilar
      Enric Montanya Mías
      Xavier Sàez Bellobí
      Xavier Aluja Farré
      Montse Bergés Saura
      Francesc Pané Sans
      Ramon Camats Guàrdia
      Mercè Rivadulla Gràcia
      Jesús Gutiérrez Bustillo, secretari
      Enric Vicente Català, interventor
      M. Lluïsa Sanz Llavallol, tresorera
      M. Assumpció Massana Estiarte, viceinterventora
      Montse Tomas Pallerols, oficial major
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      ORDRE DEL DIA

      ·1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR

      Per unanimitat s'acorda  aprovar  l'acta  de la sessió anterior feta el
      dia 30 d'abril de 2004.

      ·2.- DONANT COMPTE  DELS  DECRETS DICTATS PER L'ALCALDIA DES DEL DARRER
      PLE

      La Corporació resta assabentada dels decrets dictats per l'Alcaldia des
      del darrer ple i  que  van  del  núm.  1705  fins  al núm. 2195, ambdós
      inclosos.

      ·3.- DONANT COMPTE ESPECÍFIC DE DIVERSOS DECRETS D'ALCALDIA

      La Corporació resta assabentada de les següents resolucions:

      - Decret de 17  de maig de 2004 nomenant al regidor Sr. Gerard Ferrer i
      Valdés, representant de  l'Ajuntament  de  Lleida al Comitè Local de la
      Creu Roja de Lleida.

      - Decret de 20 de  maig  de  2004  pel qual es delega en el regidor Sr.
      Xavier Sàez i  Bellobí la presidència efectiva del Patronat Museu d'Art
      Jaume Morera i Galícia.

      ·4.- DESIGNACIÓ DELS  REPRESENTANTS  DELS  GRUPS  MUNICIPALS QUE HAN DE
      FORMAR PART DEL CONSELL ECONÒMIC I SOCIAL DE LA CIUTAT

      Per unanimitat s'acorda:

      1. Nomenar com  a  membres  del Consell Econòmic i Social, els regidors
      que a  continuació  es  relacionen,  proposats  pels  respectius  grups
      municipals que formen actualment la Corporació:

      - S.Sa. Josep M. Llop i Torné (G.M. del PSC)
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      - S.Sa. Miquel Padilla i Díaz (G.M. de CiU)

      - S.Sa. Enric Oró i Gallart (G.M. del PP)

      - S.Sa. Xavier Sàez i Bellobí (G.M. d'ERC-EV)

      - S.Sa. Francesc Pané i Sans (G.M. d'ICV-EA)

      2. Donar trasllat  del  present  acord a les persones designades i a la
      presidència del Consell Econòmic i Social als efectes oportuns.

      ·5.- DESIGNACIÓ  DE  REPRESENTANT  (I  SUPLENT)  DE  L'AJUNTAMENT EN LA
      SOCIETAT EDULLESA, DE CONFORMITAT AMB EL PREVIST ALS SEUS ESTATUTS

      Per unanimitat s'acorda:

      1r. Designar com a representant de l'Ajuntament de Lleida en els òrgans
      de decisió i  govern  de  la  societat  Estación Aduanera Lleidatana SA
      (EDULLESA) l'Il.lm. Sr. alcalde Sr. Àngel Ros i Domingo.

      2n. Sense perjudici  de  les  delegacions  que  es  puguin  efectuar en
      aplicació del  previst  en  la vigent legislació de societats anònimes,
      designar com a  suplent  en  la  representació esmentada en el paràgraf
      anterior, i en  els  casos  on  sigui  aplicable,  a  la regiodra de la
      Corporació S.Sa.  Montserrat  Mínguez  i García. Aquesta substitució es
      podrà formalitzar mitjançant decret d'Alcaldia.

      3r.  Notificar el  present  acord  als  interessats  i  a  la  societat
      EDULLESA, als efectes legals oportuns.

      ·6.- MODIFICACIÓ  D'UN  REPRESENTANT  DE  L'AJUNTAMENT  EN  EL  CONSELL
      GENERAL DEL CONSORCI DE PROMOCIÓ ECONÒMICA

      Per unanimitat s'acorda:

      1r. Designar com  a membre del Consell General del Consorci de Promoció
      Econòmica, en representació de l'Ajuntament de la ciutat, a S.Sa. Pilar
      Castillo i Elies (G.M. del PSC) en substitució de S.Sa. Josep M. Llop i
      Torné.

      2n. Notificar aquest acord  als  regidors  interessats i al Consorci de
      Promoció Econòmica de Lleida als efectes oportuns.
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      ·7.-  APROVACIÓ  INFORMES  EMESOS  PER  TURISME  DE  LLEIDA,  EL SERVEI
      D'URBANISME  I  LA  SECCIÓ  D'INDÚSTRIES  I  ACTIVITATS,  REFERENTS  AL
      PROJECTE DEL CENTRE VIALIA PER A L'ESTACIÓ DE LLEIDA

      Amb 15 vots a favor del  PSC, ERC-EV i ICV-EA i 11 abstencions de CiU i
      PP, s'acorda:

      1. Donar  conformitat  als  informes  emesos  pel  director-gerent  del
      Patronat Municipal de  Turisme de Lleida, el cap del Servei d'Urbanisme
      i el cap de  la  Secció  d'Indústries  i Activitats, en referència a la
      sol.licitud d'informe  municipal  per  la  implantació  d'un  centre de
      serveis, comercial i  d'oci, dins de l'operació VIALIA, en l'estació de
      Lleida, sol.licitat  per  l'entitat "Areas Comerciales en Estaciones de
      Tren Españolas S.A.".

      2. En  conseqüència  informar favorablement el projecte abans esmentat,
      als efectes previstos en  l'art.  8  del  Decret  346/2001,   de  24 de
      desembre, pel qual es  desenvolupa  la Llei 17/2000, de 29 de desembre,
      d'Equipaments Comercials, en els termes dels informes també relacionats
      en el punt precedent.

      3. Donar trasllat  del present acord a "Areas Comerciales en Estaciones
      de Tren Españolas, S.A.", als efectes oportuns.

      ·8.- APROVACIÓ CONVENI DE COL.LABORACIÓ AMB EL CLUB LLISTA BLAVA, PER A
      LA PROMOCIÓ DE L'ESPORT DE L'HOQUEI PATINS A LA CIUTAT

      Per unanimitat s'acorda:

      Aprovar la signatura del conveni de col.laboració entre l'Ajuntament de
      Lleida i el Club Llista Blava per un import de 66.101,21 euros.

      Es  podrà  lliurar una bestreta del 100% de la subvenció corresponent a
      cada anualitat dintre del segon semestre de cada any.

      Es  podrà lliurar  una  bestreta  del  100%,  en  finalitzar  l'any  el
      desenvolupament de les activitats subvencionades i les despeses que han
      comportat  les   mateixes.  Aquesta  justificació  es  farà  mitjançant
      declaració responsable  del  legal  representant  de  l'entitat, amb el
      compromís de  presentació de les documentacions justificades. En aquest
      efecte  s'hauran   de   complimentar   les  instruccions  que  fixi  la
      Intervenció.
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      ·9.-APROVACIÓ BASES  DE  LA  CONVOCATÒRIA BIENNAL 2004-2005 PER ATORGAR
      AJUTS A PROJECTES  DE  COOPERACIÓ  EN  POBLES  I  COL.LECTIUS EMPOBRITS
      ECONÒMICAMENT

      Per unanimitat s'acorda:

      1r. Aprovar les bases  per a atorgar ajuts a projectes de cooperació en
      pobles i col.lectius empobrits econòmicament i socialment. Convocatòria
      biennal per a l'any 2004/2005.

      2n. Sotmetre a  informació  pública  l'expedient per termini d'un mes a
      efectes  d'al.legacions,  reclamacions  o  suggeriments.  Aquest  acord
      d'aprovació  es  considerarà  definitiu  cas  de  no  presentar-se  cap
      reclamació durant el termini d'exposició pública.

      ·10.-APROVACIÓ BASES  CONVOCATÒRIA AJUTS A PROJECTES DE SENSIBILITZACIÓ
      I FORMACIÓ A LA CIUTADANIA DE LLEIDA, CURS 2004-2005

      Per unanimitat s'acorda:

      1r. Aprovar les  bases per atorgar ajuts a projectes de sensibilització
      i formació a  la  ciutadania  de  Lleida,  sobre  la realitat política,
      econòmica, social i  cultural  que  envolta  les relacions nord-sud, la
      problemàtica general dels  pobles  i  col.lectius empobrits i la lluita
      contra el racisme  i  la  xenofòbia.Convocatòria per a l'any 2004-2005,
      per un import de 60.101 euros.

      2n. Sotmetre a  informació  pública  l'expedient per termini d'un mes a
      efectes  d'al.legacions,  reclamacions  o  suggeriments.  Aquest  acord
      d'aprovació  es  considerarà  definitiu  cas  de  no  presentar-se  cap
      reclamació durant el termini d'exposició pública.

      ·11.-APROVACIÓ CONVENI  DE  COL.LABORACIÓ  AMB  EL CENTRE DE COOPERACIÓ
      INTERNACIONAL DE LA UNIVERSITAT DE LLEIDA

      Per unanimitat s'acorda:

      1r. Aprovar el conveni de col.laboració entre  l'Ajuntament de Lleida i
      la  Universitat  de Lleida - Centre de Cooperació Internacional, per un
      import de 36.061 euros.

      Entitat             Títol del projecte                        Proposta
      Universitat de  CONVENI DE COL.LABORACIÓ ENTRE L'AJUNTAMENT     36.061
      LLEIDA-CC       DE LLEIDA I LA UNIVERSITAT DE LLEIDA - CEN-     EUROS
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      NIF:Q7550001G   TRE DE COOPERACIÓ INTERNACIONAL

      2n. Se signarà un  conveni  de  col.laboració,  que  entrarà en vigor a
      partir  de  la  seva  signatura  i  tindrà  una  durada  de  dos  anys.
      Contemplarà els  compromisos  que  adquireix  el  Centre  de Cooperació
      Internacional  de la UdL,  els  sistemes  de  pagament  i  els  de  les
      justificacions.

      3r. Es lliurarà  una  bestreta del 100% de l'esmentada subvenció dintre
      del segon semestre d'aquest any.

      4t. Les justificacions  es  faran conforme disposa les Bases d'Execució
      del Pressupost Municipal per a l'exercici de 2004.

      ·12.-CONCESSIÓ DE SUBVENCIÓ  A  LA  FAV  PER  A  LES  SEVES  ACTIVITATS
      (FUNCIONAMENT I ESCOLA) PEL CONVENI DE COL.LABORACIÓ ANY 2004

      Per unanimitat s'acorda:

      1r. Aprovar la següent  concessió de subvencions per a activitats de la
      FAV per a incloure al conveni de col.laboració respectiu:

      Entitat                           Import euros

      FAV - funcionament                 28.504,00
      FAV - escola                       10.205,00
                                       ____________
                        TOTAL.........   38.709,00

      2n. Conforme a  l'apartat  8.4  de  les  Bases  reguladores  se signarà
      conveni de col.laboració amb aquestes entitats.

      ·13.-CONCESSIÓ DE SUBVENCIÓ  PER A INFRAESTRUCTURA DE FESTES A L'AVV DE
      PARDINYES. CONVOCATÒRIA ANY 2004

      Per unanimitat s'acorda:

      1r.  Aprovar  la   següent   concessió  de  subvenció  per  a  despeses
      d'infraestructura de festes  per a incloure al conveni de col.laboració
      respectiu:

      AAVV                              Import euros
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      Pardinyes                             16.000
                                       ____________
                        TOTAL.........      16.000

      2n. Conforme a  l'apartat  8.4  de  les  Bases  reguladores  se signarà
      conveni de col.laboració amb aquesta entitat.

      ·14.- APROVACIÓ CONVOCATÒRIA  DE  CONCESSIÓ  DE  MICROCRÈDITS  PER A LA
      CREACIÓ D'EMPRESES

      Per unanimitat s'acorda:

      1r. Aprovar les Bases  per  a  la concessió de microcrèdits per a dones
      emprenedores i empresàries.

      2n. Sotmetre'l a  informació  pública  per  un termini d'un mes. Aquest
      acord d'aprovació es  considerarà  definitiu cas de no presentar-se cap
      reclamació durant el termini d'exposició pública.

      ·15.-  APROVACIÓ  DE LA MODIFICACIÓ DEL REGLAMENT DEL CONSELL MUNICIPAL
      DE LA DONA

      Per unanimitat s'acorda:

      1r. Aprovar la  modificació  del  Reglament del Consell Municipal de la
      Dona, que ha estat proposada pel mateix Consell.

      2n. Sotmetre el Reglament a informació pública per un termini d'un mes.
      Aquest acord d'aprovació es considerarà definitiu si no es presenta cap
      reclamació en el termini d'exposició pública.

      ·16.- ACCEPTACIÓ  DE  SUBVENCIÓ  ATORGADA PEL DEPARTAMENT D'ENSENYAMENT
      DESTINADA A L'ESCOLA BRESSOL DE LA MARIOLA, CURS 2002-2003

      Per unanimitat s'acorda:

      Acceptar la subvenció de 17.670 euros atorgada a aquest Ajuntament, com
      a titular de l'Escola d'Educació Infantil de la Mariola, i corresponent
      a  l'escolarització   del   curs   2002-2003,  en  compliment  del  que
      s'estableix a la Resolució  1318/2004, de  4 de maig (DOGC núm. 4131 de
      12-5-04).

                                           -7-



      ·17.- PROPOSTA D'APROVACIÓ DEL  PROJECTE  I  ESTATUTS DE LA UNIVERSITAT
      POPULAR DE LLEIDA

      Aquesta proposta queda sobre la taula.

      ·18.- APROVACIÓ DELS ESTATUTS DE L'INSTITUT MUNICIPAL D'EDUCACIÓ

      En primer lloc  es  rebujta  la proposta que l'expedient resti sobre la
      taula amb 11 vots a  favor de CiU i PP i 15 en contra del PSC, ERC-EV i
      ICV-EA.

      Amb 15 vots a favor del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 11 vots en contra de CiU
      i PP, s'acorda:

      1.Aprovar el  canvi  de  sistema  de  gestió  de  l'Institut  Municipal
      d'Educació, substituint  el  sistema  de  gestió  directa mitjançant la
      gestió per la  pròpia  entitat  local  pel  sistema  de  gestió directa
      mitjançant organisme  autònom local. L'abast  del  servei gestionat per
      aquesta modalitat serà  el  previst  en  els estatuts del nou organisme
      autònom i en  les  disposicions  i  encàrrecs que s'efectuïn per òrgans
      municipals competents.

      Simultàniament, i en  coherència  amb  el  canvi  de sistema de gestió,
      aprovar   inicialment   els   estatuts  de  l'organisme  autònom  local
      "Institut Municipal  d'Educació" per la seva constitució de conformitat
      amb el previst en l'art.85,  bis  de  la LRBRL, 254 de la LMRLC i 199 i
      següents del ROAS.

      2. Exposar al  públic,  de  forma  simultània,  l'expedient de canvi de
      sistema de gestió i els estatuts de l'organisme autònom local "Institut
      Municipal d'Educació",  durant el termini de 30 dies, mitjaçant anuncis
      a  publicar al  BOP  de  Lleida,  DOG  i  tauler  d'anuncis  municipal.
      L'expedient i  els  estatuts es consideraran definitivament aprovats si
      no es presenta cap reclamació en el termini esmentat.

      3.  En el moment  d'esdevenir  definitius  els  acords  precedents,  el
      plenari  fixarà  o acordarà  les  delegacions  oportunes,  per  tal  de
      concretar la incorporació al  nou organisme autònom dels mitjans humans
      i materials necessaris per  la  seva  prestació,  així com la concreció
      dels  drets i obligacions  que  es  transfereixen  des  de  l'organisme
      autònom "Institut Municipal de  Treball"  -  Escola  de jardineria "Les
      Basses"   -  i,   la   cancel.lació   efectiva   de   les   concessions
      administratives que gestionen  l'Aula  Municipal  de  Teatre i l'Escola
      Municipal de Belles Arts.
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      4. Es delega expressament  en la Junta de Govern Local la fixació de la
      data en la qual  el  nou organisme autònom es farà càrrec efectiu de la
      prestació dels serveis  previstos  en  els  estatuts  a  fi i efecte de
      garantir la continuïtat  en  la  prestació  de  la  forma  més rigorosa
      possible.

      ·19.-  ADHESIÓ  DE L'AJUNTAMENT  AL  CONVENI  DE  COL.LABORACIÓ  ENTRE
      L'AGÈNCIA CATALANA DE RESIDUS I ECOVIDRIO

      Per unanimitat s'acorda:

      Aprovar  l'adhesió   voluntària   al  conveni  de  col.laboració  entre
      l'Agència de Residus  de  Catalunya  i  ECOVIDRIO  i  participar  en el
      Sistema Integrat de gestió d'envasos i residus d'envasos, continuant en
      les mateixes condicions  de  prestació del servei per part de l'empresa
      conessionària i d'acord amb els compromisos com a ens local que figuren
      en l'apartat cinquè del conveni.

      ·20.- APROVACIÓ DELS ESTATUTS DE L'INSTITUT MUNICIPAL DE SOSTENIBILITAT

      Amb 15 vots a favor  del  PSC,  ERC-EV i ICV-EA i 11 en contra de CiU i
      PP, s'acorda:

      1. Aprovar la  creació de l'Institut Municipal de Sostenibilitat, com a
      organització especial  per la prestació, pel sistema de gestió directa,
      dels serveis que  conté  l'article 2 dels seus estatuts, de conformitat
      al previst en l'article 253 del Decret legislatiu 2/2003.

      2. Aprovar els  estatuts  pels  quals es regirà l'Institut Municipal de
      Sostenibilitat, de forma  inicial, de conformitat amb el previst en els
      articles 192 a 198 del ROAS.

      3. Exposar al  públic,  de forma simultània, l'expedient de fixació del
      sistema  de   gestió   i   els  estatuts  de  l'Institut  Municipal  de
      Sostenibilitat, durant  el  termini  de  30  dies, mitjançant anuncis a
      publicar al BOP de Lleida, DOG i tauler d'anuncis municipal. Els acords
      esdevindran definitius  si  no es presenta cap  al.legació o reclamació
      en el termini esmentat.

      ·21.-  PRÒRROGA   DEL   CONTRACTE   DE   NETEJA   VIÀRIA   I  RECOLLIDA
      D'ESCOMBRARIES DE LA CIUTAT AMB L'EMPRESA SEINSA
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      Amb 16 vots a favor  del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 11 abstencions de CiU i
      PP s'acorda:

      a) Prorrogar el  contracte  amb  l'empresa SEINSA per un període de dos
      anys, a contar des del dia 16 de març de 2004 fins al dia 15 de març de
      2006.

      b) Incorporar  al  servei  durant  el  període  d'aquesta  pròrroga les
      següents actuacions de millora i ampliació:

      1. Incorporar al  servei  de  neteja viària un equip CMAR de reg d'alta
      pressió per  a realitzar neteges intensives i generalitzades (baldejos)
      de tota la  ciutat,  barri  per barri, en funció de la programació  que
      s'acordi

      2. Incorporar al  servei  de  neteja  viària  de  la  ciutat dos equips
      d'escombrat mecanitzat ECO 101 per a reforçar el servei actual

      3. Incorporar al  servei de neteja un segon equip de neteja de pintades
      que serà utilitzat,  també,  de forma programada per a netejar el terra
      de les ubicacions de contenidors de RSU i orgànica

      4.  Programar,  previ  estudi de  situació,  una  neteja  mensual  dels
      abocaments incontrolats de residus de l'horta

      5. Incrementar el  servei  de  recollida de voluminosos a sis dies a la
      setmana i crear  un  equip  d'acció  immediata en torn de tarda. Aquest
      increment ha de suposar l'ampliació del servei de deixalleria a l'horta

      6. Implantar la  recollida de la fracció orgànica al barri de Pardinyes
      de la ciutat, afegint  un  bújol  de  360  lts  a  cada  una de les 114
      ubicacions actuals de  contenidors de RSU. Aquets bújols seran de color
      marró i tindran només una obertura per a deposició de residus adient al
      model de bossa  que  en  el seu moment es promocioni. La recollida serà
      diària en  camions  de  càrrega  posterior  bicompartimentada  70/30  i
      adaptats a la normativa EURO pel que fa a les emissions de gasos i a la
      insonorització del motor i del mecanisme de compactació

      7.  Implantar   la  recollida  selectiva  comercial  amb  els  següents
      paràmetres:  a)  implantació  total  de  la  recollida  de  la  fracció
      orgànica, b) implantació  total  de la recollida de paper i cartró i c)
      implantació programada  de  la recollida de vidre mitjançant l'ubicació
      seleccionada de  100  contenidors  amb  boca  especial per a productors
      comercials.

      8. Reanudació  del  servei  de  la  màquina recollidora d'excrements de
      gossos
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      9.  Col.locació   en   diversos   indrets   de  la  ciutat,  prèviament
      determinats, de  15  papereres-expenedores de bosses per a la recollida
      d'excrements d'animals de companyia.

      10. Col.locació en  l'horta,  en  indrets  a  determinar,  de  10  nous
      contenidors de RSU

      11. Inici de  la  recollida selectiva a l'horta que es concretarà en la
      determinació de 12  ubicacions d' illes de selectiva, composades per un
      contenidor de paper/cartró,  un contenidor de vidre i un contenidor per
      a envasos lleugers

      12. Realització  d'una  campanya  de  conscienciació ciutadana sobre la
      neteja viària de la ciutat que coincidirà amb l'entrada en funcionament
      dels nous equips de neteja previstos més a dalt.

      13. Realització  de  l'avantprojecte  de  construcció  d'una  planta de
      triatge  de   residus   adaptat   a  les  especificacions  tècniques  i
      administratives necessàries  per  al  seu  ús  en  sol.licituds de fons
      públics de finançament.

      c) Establir que  l'amortització de les noves inversions es farà d'acord
      amb la vida útil  de cada un dels elements, encara que sigui un termini
      superior a la  durada  del  contracte  prorrogat,  i  en  aquest cas el
      concessionari tindrà  dret  a  la  compensació econòmica de l'import no
      amortitzat a la finalització del contracte.

      d) Facultar a  l'Il.lm.  Sr.  alcalde  de la ciutat per la signatura de
      l'acord de pròrroga  i  dels  documents necessaris per a la concreció i
      eficàcia de les resolucions derivades del mateix.

      ·22.- EXPEDIENT DE MODIFICACIONS DE CRÈDITS AL PRESSUPSOT DE L'INSTITUT
      MUNICIPAL DE MERCATS I CONSUM DE LLEIDA 2004 (I)

      Havent-se aprovat l'expedient de Modificacions de Crèdtis al Pressupsot
      de l'Institut Municipal  de  Mercats  i  Consum de Lleida 2004 (I), per
      l'Ajuntament en sessió de data 26 de març de 2004 i, exposat  el mateix
      a informació pública  al  Butlletí  Oficial  de la Província núm. 44 de
      data 8 d'abril de 2004 i tauler d'edictes d'aquest Ajuntament, no es va
      presentar en  contra  del  mateix  cap  reclamació,  considerant-se  en
      conseqüència dit expedient aprovat amb caràcter definitiu.

      El Ple de  l'Ajuntament  es  dóna  per assabentat de la inexistència de
      reclamacions a l'expedient de Modificacions de Crèdits al Pressupost de
      l'Institut Municipal de  Mercats  i  Consum  de  Lleida  2004 (I) i del
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      caràcter definitiu del mateix.

      ·23.- DONANT COMPTE DE L'ESTAT DE TRAMITACIÓ DELS PRESSUPOSTOS. (PRIMER
      TRIMESTRE 2004)

      La  Corporació   resta   assabentada  de  l'estat  de  tramitació  dels
      pressupostos  i   situació   econòmica  i  financera  de  l'Ajuntament,
      Organismes  Autònoms   i   Empreses   Municipals  a  31-3-2004  (primer
      trimestre), en compliment  d'allò  disposat  a l'article 188 de la Llei
      39/1988, de 28  de  desembre,  i  article 3 de les Bases d'Execució del
      Pressupost Municipal.

      ·24.- SOL.LICITUD  A  L'AGÈNCIA CATALANA DE L'AIGUA D'ATRIBUCIÓ DE FONS
      PROVISIONALS CORRESPONENTS A LES DESPESES D'EXPLOTACIÓ DE L'EDAR

      Per unanimitat s'acorda:

      Sol.licitar a  l'Agència  Catalana  de  l'Aigua  (Junta de Sanejament),
      l'atribució de  fons provisionals de la despesa global de l'explotació,
      conservació i manteniment de l'EDAR de Lleida, per un import d'UN MILIÓ
      MIL SET-CENTS  DEU  EUROS  AMB NORANTA-CINC CÈNTIMS (1.001.710,95), més
      IVA, per l'exercici 2004.

      ·25.- EXPEDIENT DE MODIFICACIONS D'ORDENANCES FISCALS 2004

      El grup municipal  del PP proposa que l'expedient quedi sobre la taula,
      la qual cosa és rebutjada  amb  11  vots  a  favor  de CiU i PP i 16 en
      contra del PSC, ERC-EV i ICV-EA.

      Amb 16 vots a favor  del  PSC,  ERC-EV i ICV-EA i 11 en contra de CiU i
      PP, s'acorda:

      Primer.- Aprovar  les Ordenances fiscals que es concreten a continuació
      amb les modificacions que es detallen en l'expedient:

      2.11 Taxa per serveis educatius

      2.16 Taxa per serveis de menjador a les Escoles Bressol municipals

      Segon.- Conforme amb allò establert als articles 17.1 i 17.2 de la Llei
      39/1988, de 28 de desembre, aquest acord s'exposarà al públic al tauler
      d'edictes de l'Ajuntament  durant  un  termini  de 30 dies hàbils, dins
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      dels  quals  les  persones  interessades  podran  examinar  l'expedient
      tramitat i  presentar  les  reclamacions oportunes.  L'anunci d'aquesta
      exposició s'ha de  publicar  al  Butlletí  Oficial  de  la  Província i
      almenys en un dels diaris que tinguin més difusió de la província.

      Tercer.- Si un  cop  finit el període d'exposició no s'ha presentat cap
      reclamació, s'haurà  d'entendre com a definitivament aprovat l'acord de
      modificació de les ordenances fiscals no impugnades, de conformitat amb
      allò disposat en l'article 17.3 del mateix text legal.

      Quart.- Que es segueixin els tràmits reglamentaris.

      ·26.- ADJUDICACIÓ  D'UN  CONTRACTE  MIXT  DE  SUBMINISTRAMENT I SERVEIS
      D'UNA APLICACIÓ  INFORMÀTICA  INTEGRAL DE GESTIÓ TRIBUTÀRIA, INSPECCIÓ,
      RECAPTACIÓ VOLUNTÀRIA I EXECUTIVA DE TRIBUTS I ALTRES INGRESSOS DE DRET
      PÚBLIC, GESTIÓ CADASTRAL I DE TERRITORI, AMB GESTIÓ EXTERNALITZADA

      Per unanimitat s'acorda:

      1. Adjudicar a l'empresa GESTIÓ TRIBUTÀRIA TERRITORIAL SA, amb CIF núm.
      A-81957367, la  contractació  del  contracte mixte de subministrament i
      serveis, consistent en l'arrendament amb opció de compra, implantació i
      manteniment, d'una aplicació informàtica integral de gestió tributària,
      inspecció, recaptació  voluntària  i  executiva  de  tributs  i  altres
      ingressos de dret  públic,  gestió cadastral i de territori, amb gestió
      externalitzada, per un import  de  848.810,09  euros,  amb  el  següent
      desglos:

      Arrendament de la llicència i formació: 236.317,80 euros

      Manteniment: 154.880,73 euros

      Gestió externalitzada:457.611,56 euros

      I la següent distribució anual:

      Any 2004: 161.925,16 euros

      Any 2005: 219.021,26 euros

      Any 2006: 231.392,22 euros

      Any 2007: 236.471,45 euros

      Valor residual:  124.289,20  euros,  d'acord amb les bases del concurs,
      l'oferta presentada  i  l'acceptació  expressa  de  totes  les millores
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      proposades.

      2n. Requerir a la  Cia.  adjudicatària,  per  a que en el termini de 15
      dies, constitueixi  la  garantia  definitiva,  per  import de 33.952,40
      euros, prèviament a la signatura del corresponent contracte.

      3r. Autoritzar a l'Il.lm. Sr. alcalde amb les facultats més amplies que
      en dret sigui  possible,  per  a  la  signatura del contracte, per a la
      fixació  en  el   mateix   del   calendari   i  les  condicions  de  la
      implementació,  així com  per  a  la  realització  de  tots els actes i
      acords necessaris per a l'execució del contracte.

      ·27.- EXPEDIENT DE MODIFICACIONS DE CRÈDITS AL PRESSUPOST DE L'INSTITUT
      MUNICIPAL DE  MÚSICA  "AUDITORI  MUNICIPAL  ENRIC  GRANADOS"  2004  (I)
      (CORRECCIÓ D'ERRADA)

      Vist  el  dictamen   de  la  Comissió  d'Economia  i  l'informe  de  la
      interventora, per unanimitat s'acorda:

      Havent-se aprovat l'expedient de Modificacions de Crèdits al Pressupost
      de l'Institut  Municipal  de Música "Auditori Municipal Enric Granados"
      2004 (I), amb data  26  de març de 2004, per baixes per anul.lació, per
      un import de  8.651,41  euros,  per  finançar el romanent de tresoreria
      negatiu que resulta  de  la  liquidació del pressupost de l'exercici de
      l'any 2003, la  disminució  ha  d'ésser  de  24.001,90 euros, segons el
      detall següent:

      Partida      Pressupost inicial     Disminució    Pressupost definitiu
      451.226.08        406.068,00         24.001,90          382.066,10

      ·28.- RECTIFICACIÓ  DE  L'ACORD NÚM.  44, ADOPTAT PER L'AJUNTAMENT PLE,
      EN SESSIÓ DE  DATA 26-3-2004, RELATIU A L'APROVACIÓ INICIAL DEL PLEC DE
      CONDICIONS JURÍDIQUES  I  ECONÒMICO ADMINISTRATIVES PER A L'ADJUDICACIÓ
      D'UNA FINCA, SITUADA  A  L'ÀMBIT  DEL PLA PARCIAL SUR-28 CIM, PARCEL.LA
      NÚM. 9, QUE S'HAURÀ DE DESTINAR A USOS LOGÍSTICS I/O INDUSTRIALS

      Per unanimitat s'acorda:

      1. Rectificar els  articles  3 i 13 del Plec de Condicions Jurídiques i
      Econòmico-Administratives   que   regeixen   l'alienació   d'una  finca
      municipal, situada a  l'àmbit  del  Pla  Parcial SUR-28 CIM LLEIDA, els
      quals estableixen,  respectivament, el tipus de licitació i la garantia
      provisional.
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      2. Igualment, rectificar l'apartat 1 de l'acord plenari núm. 44 adoptat
      per l'Ajuntament Ple,  en sessió de data 26-3-2004, i fixar el tipus de
      licitació de  la  parcel.la  municipal  en  la quantitat d'1.238.998,60
      euros de principal, més un 16% d'IVA, equivalent a 198.239,78 euros.

      3. Sotmetre novament  el Plec de condicions a informació pública per un
      termini  de  20  dies,  període  durant  el  qual  es  podran  formular
      reclamacions i al.legacions.

      4. Considerar  aprovat  definitivament  el  Plec  de  Condicions  en el
      supòsit que no hi hagi al.legacions ni reclamacions.

      5. Mantenir la validesa i plena eficàcia de la resta de l'acord plenari
      núm. 44, de data 26 de març de 2004, que es rectifica.

      ·29.- APROVACIÓ  INICIAL  DEL PLEC DE CONDICIONS JURÍDIQUES I ECONÒMICO
      ADMINISTRATIVES PER  A  L'ADJUDICACIÓ D'UNA PARTICIPACIÓ EN PROINDIVÍS,
      DE TITULARITAT MUNICIPAL,  EN LA FINCA NÚMERO 4 DE LA UNITAT D'ACTUACIÓ
      NÚMERO 45 DE L'ENTORN DELS CAMPS ELISIS

      Per unanimitat s'acorda:

      1. Aprovar  inicialment  el  Plec  de condicions jurídiques i econòmico
      administratives que  han  de regir en l'alienació d'una participació en
      proindivís d'un 17,696%, de titularitat municipal, en la finca número 4
      de la Unitat  d'Actuació  número  45,  situada  a  l'entorn  dels Camps
      Elisis.  L'alienació   es   durà   a  terme  mitjançant  subhasta,  pel
      procediment  obert  i  el  sistema  de  tramitació  ordinària.  Aquesta
      participació   es   concreta   en   la   finca   quina   descripció   i
      característiques són les següents:

      "Urbana: Finca  número  quatre.  Parcel.la   de  terreny,  situada a la
      Unitat d'Actuació número 45 de Lleida, amb una superfície de 821,38 m2.
      Confronta: Nord, carrer central de la Unitat d'Actuació sense nom; Sud,
      parcel.la de resultat  número  tres;  Est, carrer paral.lel al canal de
      Serós sense nom; Oest, zona verda central de la Unitat d'Actuació".

      La  parcel.la té  una  superfície  total  de  821,38  m2  i  un  sostre
      edificable de 4.238,87  m2  i  s'haurà  de  destinar  a  la construcció
      d'habitatges en règim  de  preu  lliure  i  a qualsevol ús permés en el
      planejament del sector.

      Inscripció: Registre de  la  Propietat número 3 de Lleida, Volum 2.343,
      Llibre 331, Foli 47 i Ficna 19.778.

      Referència cadastral; en tràmit.
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      Títol: aquesta finca  pertany  a  l'Ajuntament  de  Lleida,  quant a un
      17,695%, a NASBIC  21, S:L., quant a un 42,814%; a CONSTRUCCIONES J.RIU
      S.L., quant a un  27,170% i a METROVACESA DE VIVIENDAS S.L., quant a un
      12,320%.

      Càrregues urbanístiques  que afecten a la participació de proindivís de
      titularitat  municipal:   Afecta   al  compliment  de  les  obligacions
      derivadess del sistema  de compensació de la Unitat d'Actuació núm. 45,
      segons  el  compte  de  liquidació  provisional,  en  la  quantitat  de
      34.775,35 euros. Igualment,  la  totalitat  de  la  finca número 4 està
      gravada, segons el  compte de liquidació definitiva, en un 7,143%. Així
      mateix, s'entendran  com a càrregues urbanístiques, que haurà d'assumir
      l'adjudicatari del  proindivís  municipal,  els  interessos  de  demora
      meritats per les  quotes  i  derrames  pendents  per  les  obres  de la
      urbanització, en  el  supòsit  que aquestes haguessin començat abans de
      l'adjudicació de l'esmentat proindivís.

      Tipus de licitació:  274.594,33  euros  més  un  16% d'IVA equivalent a
      43.935,09 euros.

      2. Sotmetre el  Plec  de condicions a informació pública per un termini
      de 20 dies,  període  durant  el qual es podran formular reclamacions i
      al.legacions.

      3.  Aprovar   la  convocatòria  de  la  licitació  per  a  l'alienació,
      mitjançant subhasta,  pel  procediment obert i el sistema de tramitació
      ordinària de la finca esmentada en el punt primer d'aquest acord.

      4. Considerar  aprovat  definitivament  el  Plec  de  condicions  en el
      supòsit que no hi hagi al.legacions ni reclamacions.

      5. Facultar a  l'Il.lm.  Sr.  alcalde  o,  si  s'escau,  a  la Junta de
      Govern Local, per  a  desenvolupar la resta del procés licitatori, així
      com per a l'adjudicació de la finca, d'acord amb les atribucions que li
      confereix l'art.21.1.p) de  la Llei 7/1985, de 2 d'abril, reguladora de
      les Bases del  Règim Local. Igualment, facultar a l'Il.lm. Sr. alcalde,
      amb poders tan  amplis  com  calguin, per a l'execució d'aquest acord i
      per a l'atorgament de l'escriptura pública d'adjudicació de la finca.

      ·30.- POSADA A  DISPOSICIÓ  DE LA GENERALITAT DE CATALUNYA, D'UNA FINCA
      MUNICIPAL, SITUADA AL  P.P.  AUBARÉS  I, CARRER SANT PAULÍ DE NOLA, PER
      TAL DE DESTINAR-LA A LA CONSTRUCCIÓ D'UN CEIP

      Per unanimitat s'acorda:
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      1r. Posada a  disposició  de  la  Generalitat de Catalunya, d'una finca
      municipal, situada a  l'àmbit  del  Pla  Parcial Aubarés I, carrer Sant
      Paulí de Nola,  per  tal  de  destinar-la  a la construcció d'un Centre
      d'Educació Infantil i  Primària.  La  finca  objecte  de  cessió  té la
      descripció registral següent:

      "Urbana: Terreny destinat  a Sistema d'Equipaments en el Pla General de
      Lleida, situat al  terme  de  Lleida, dintre de l'àmbit territorial del
      Pla  Parcial Aubarés  I,  carrer  de  Sant  Paulí  de  Nola,  de  forma
      sensiblement rectangular,  amb  una  superfície  de 7.000 m2, segons el
      Registre de la Propietat, després d'una segregació practicada, o la que
      relament tingui dintre  dels seus llindars. Confronta: front amb carrer
      Sant  Paulí de  Nola;  fons  amb  finca  municipal  que  s'ha  segregat
      d'aquesta;:  dreta amb  parcel.la  22  del  Pla  Parcial  Aubarés  I  i
      Esquerra, amb parcel.la 19 del mateix Pla Parcial".

      Inscripció: Registre  de  la  Propietat  núm.3  de Lleida, Volum 2.274,
      Llibre 297, Foli 171 i Finca núm.18.199.

      Referència  cadastral:  en  tràmit.  És  una  porció  de  la  parcel.la
      cadastral núm. 3285703.

      2n. D'acord amb  l'article 212.1 a) del Decret Legislatiu 2/2003, de 28
      d'abril, pel qual  s'aprova  el  Text  Refós  de la llei Municipal i de
      Règim Local de  Catalunya  i  l'article  50 del Reglament de Patrimoni
      dels ens locals,  l'inici de les obres de construcció del CEIP, s'haurà
      de produir en el  termini  de  5  anys,  a  comptar   des de la data de
      notificació d'aquest  acord.  La destinació docent de l'immoble s'haurà
      de mantenir durant un  termini  de 30 anys. En el supòsit que les obres
      no s'iniciessin en  el  termini  assenyalat  i/o  no  es  mantingués la
      destinació de  l'immoble, durant l'esmentat termini, la finca revertirà
      al Patrimoni Municipal.

      3r. L'eficàcia  d'aquest  acord  resta  condicionada  a  que  durant el
      termini  de 30  dies d'informació pública a què es sotmetrà l'expedient
      administratiu no hi hagi al.legacions ni reclamacions.

      4t. Facultar a  l'Il.lm.  senyor  alcalde,  amb  poders  tan amplis com
      calguin, per a l'execució d'aquest acord.

      ·31.- MODIFICACIÓ  CONVENI  SIGNAT  AMB  L'INCASÒL  I  DIRECCIÓ GENERAL
      D'ARQUITECTURA I PAISATGE  PER OBRES DE REHABILITACIÓ DE L'ENTORN DE LA
      SEU VELLA (2A FASE)

      Per unanimitat s'acorda:
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      Aprovar la modificació del conveni de col.laboració signat el dia 14 de
      març de 2002  entre l'Ajuntament de Lleida i l'Institut Català del Sòl,
      per les obres de rehabilitació de l'entorn de la Seu Vella (2a fase) en
      aplicació de l'1% cultural.

      ·32.- DESESTIMAR  EL  RECURS  DE  REPOSICIÓ INTERPOSAT PER LA FUNDACION
      PRIVADA ESCUELA  UNIVERSITARIA  DE  RELACIONES LABORALES, EN CONTRA DE
      L'ACORD PLENARI NÚM.45 DE 26 DE MARÇ DE 2004

      Amb 16 vots a favor del PSC,  ERC-EV i ICV-EA i 11 abstencions de CiU i
      PP, s'acorda:

      1. Desestimar el  recurs  de  reposició  de  data  6  de  maig de 2004,
      interposat pel  Sr.  Primitivo  Borjabad  Gonzalo,  actuant  en  nom  i
      representació  de   la   Fundación  Privada  Escuela  Universitaria  de
      Relaciones Laborales de Lleida, en contra de l'acord plenari núm. 45 de
      data 26 de  març  de  2004  que  aprovava  la  modificació  del Plec de
      condicions jurídiques,  econòmiques  i  tècniques  per  a  la concessió
      administrativa de l'ús privatiu del terreny de domini públic, situat al
      Camp d'Esports de  Lleida,  per  a  la  construcció  i explotació d'una
      instal.lació esportiva.

      2. Confirmar i  declarar  ajustat a dret l'acord plenari esmentat en el
      punt anterior.

      3. Desestimar la suspensió de l'acte impugnat.

      ·33.- RATIFICACIÓ  CONVENI  AMB  FECSA-ENDESA  RELATIU  A  L'EXECUCIÓ I
      FINANÇAMENT  DEL   TRASLLAT  DE  DUES  LÍNIES  DE  TRANSPORT  D'ENERGIA
      ELÈCTRICA A LLEIDA

      Amb 20 vots a favor del  PSC,  PP,  ERC-EV  i ICV-EA i 7 abstencions de
      CiU, s'acorda:

      Ratificar  el  conveni   signat  en  data  30  d'abril  de  2004  entre
      l'Ajuntament de  Lleida  i  FECSA-ENDESA  en  relació  a  l'execució  i
      finançament  del   trasllat  de  dues  línies  de  transport  d'energia
      elèctrica a Lleida que s'annexa a la present proposta.

      ·34.- RATIFICANT  DECRET  D'ALCALDIA  DE  FORMULACIÓ  D'AL.LEGACIONS  A
      L'ESTUDI INFORMATIU  I  D'IMPACTE  AMBIENTAL  EI-1-E-150 "AUTOVIA A-14"
      LLEIDA-FRONTERA FRANCESA. TRAM: LLEIDA-TUNEL DE VIELLA
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      Per unanimitat s'acorda:

      Ratificar el decret d'Alcaldia de  data  5  de  maig  de 2004 que resol
      donar la confomitat  a  l'alternativa recomanada en l'Estudi Informatiu
      de l'Autovia A-14  Lleida-Frontera  Francesa, tram Lleida Túnel-Viella,
      en el que fa referència a l'afecció del terme municipal de Lleida, és a
      dir el subtram 1-C.

      No obstant, aquesta  conformitat  al  traçat general  està vinculada al
      compliment de les següents condicions:

      1. Definició i projecte  d'un  enllaç  en la A2 - A14 que no afecti als
      camins municipals de  Montcada i travessia de l'Albi, o, en el seu cas,
      s'estudiïn les alternatives  que mantinguin la situació i permeabilitat
      actual.

      2. Les obres de  fàbrica  previstes  en les cruïlles en la A-14 amb els
      camins de Montcada i Canet-Cunillas hauran de tenir l'amplada suficient
      per a permetre  la  construcció  de  voreres  per a pas de vianants, al
      tractar-se d'una zona  rural  de  l'horta  de  Lleida  amb un important
      disseminat de  vivendes  i  granges.  Hauran  de complir les condicions
      establertes en el codi d'accessibilitat. Amplada mínima 7 metres.

      3.  Es   contemplaran   actuacions   de  permeabilitat  i  comunicació
      longitudinal i  transversal dels camins existents i accessos a finques.
      Amplada mínima 6 m. més drenatges.

      4. S'inclourà en  el projecte constructiu la reposició del camí d'accés
      als dipòsits d'abastament  d'aigua  a  Lleida, així com la previsió del
      creuament de  l'autovia  amb  les  canonades  de  subministrament de la
      ciutat de  Lleida  (entrada  dipòsit diàmetre 1200 mm., sortida dipòsit
      diàmetre 1000  mm.  i posterior creuament branca principal amb diàmetre
      1000). En el  seu  cas,  es  preveurà  com  a  servei  afectat  (si  la
      construcció de l'autovia és posterior a la de l'abastament).

      5. Donat  que  l'alternativa  recomanada deixa sense continuïtat física
      coherent a l'antic  eix  de  la  N-230  entre  Tortosa -eix de l'Ebre -
      Lleida  (de  titularitat  autonòmica) i Lleida - França (de titularitat
      estatal),   es  considera  necessari  que  s'inclogui  en  el  projecte
      constructiu de la A-14 un ramal de connexió per l'Oest entre l'enllaç a
      la  A-2 variant Sud de Lleida i la variant Nord, que donarà continuïtat
      tant a l'Eix Llevant (N-230) i Pirineus (frontera francesa) a través de
      la  A-14,  com  a l'eix Mediterrani (N-240) i Cantàbric, a través de la
      A-2.

                                           -19-



      ·35.- DONANT CONFORMITAT  AL TEXT REFÓS DEL PLA ESPECIAL URBANÍSTIC  DE
      LA UA-2 BIS (CIUTAT JARDÍ)

      Per unanimitat s'acorda:

      1r. Donar conformitat  al  text refós del Pla Especial Urbanístic de la
      Unitat d'Actuació 2  Bis  (Ciutat Jardí) presentat en data 27 de febrer
      del 2004, per  l'entitat  "Vivendes i esplai, SL" i els Srs. Salvador i
      Ana Brugulat Valls  i  Nativitat,  Joan Ramon i Ana M. Balaña Brugulat,
      d'acord amb l'informe  tècnic del Servei d'Urbanisme de data 16 de març
      de 2004, amb  la  següent  prescripció:  Que  en  el  tram  del  carrer
      Arquitecte Domenech i  Torres,  inclòs  en la Unitat d'Actuació  2 Bis,
      segons  el  Pla   General   de  Lleida,  formi  part  del  projecte  de
      reparcel.lació  i   sigui  urbanitzat  a  càrrec  dels  propietaris  en
      desenvolupament de la Unitat d'Actuació.

      2n. Trametre'l a  la  Comissió  Territorial  d'Urbanisme  per a la seva
      aprovació definitiva si s'escau.

      ·36.-  APROVACIÓ PROVISIONAL DEL TEXT DE LA MODIFICACIÓ DEL PLA GENERAL
      DE LLEIDA EN L'ÀMBIT DEL PLA ESPECIAL DE REFORMA INTERIOR I REORDENACIÓ
      DE L'ILLA DELIMITADA PER L'ARC DEL PONT

      Per unanimitat s'acorda:

      1r. Aprovar  provisionalment  la modificació puntual del Pla General de
      Lleida consistent en  la  definició d'un ràfec obligatori de 22,75 mts.
      en el front   d'edificació de la plaça Agelet i Garriga (entre la plaça
      Francesc Macià i  Av.  Blondel)  d'acord amb el contingut del plànol de
      modificació adjunt.

      2n. Trametre'l a  la  Comissió  d'Urbanisme  de  Lleida  per  a la seva
      aprovació definitiva si s'escau.

      ·37.- APROVACIÓ D'IMPUTACIÓ  DE  COSTOS DE LES OBRES DE DESVIAMENT DELS
      CIRCUITS I LÍNIA ELÈCTRICA EN LA ZONA BORDETA-MAGRANERS

      Per unanimitat s'acorda:

      1. Aprovar  la  imputació  dels  costos  que  suposi  per  l'Ajuntament
      l'execució de  les  obres de desviament de les línies elèctriques en la
      zona Bordeta-Magraners que afectin els terrenys inclosos en els sectors
      SUR 21, SUR 10, SUR 24, SUR 15, SUR 26, SUR 42, SUR 25, SUR 11 i SUR 31
      i a  les  unitats  d'actuació directament beneficiades pel desplaçament
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      UA42-UA43 i UA 71 del vigent Pla General de Lleida, en la proporció que
      detalla l'annex 1.

      2. Aprovar  la  imputació dels costos d'execució del col.lector general
      del Camí de Picos als  sectors SUR 26, SUR 31, SUR 42, SUR 15, SUR 24 i
      SUR 8 del  vigent  Pla  General  de Lleida, en la proporció que detalla
      l'annex 2.

      3. Acordar  la  inclusió  d'aquestes  imputacions  en  el  document  de
      Programa d'Actuació  Urbanística  Municipal  (PAUM)  d'acord  a la Llei
      d'urbanisme 2/2002, de 14 de març  i/o  en el Pla General de Lleida i a
      tots aquells altres documents  de planejament derivat que s'aprovin amb
      anterioritat a l'aprovació definitiva del PAUM.

      4. Publicar-ho al BOP, premsa local i tauler d'edictes municipal.

      ·38.- INICI DELS  TREBALLS  DE REDACCIÓ AL PAUM. APROVACIÓ DEL PROGRAMA
      DE PARTICIPACIÓ CIUTADANA I DE PETICIÓ DE SUBVENCIÓ A LA GENERALITAT DE
      CATALUNYA

      Per unanimitat s'acorda:

      1. Iniciar els treballs de redacció del Programa d'Actuació Urbanística
      Municipal (PAUM), segon el que preveuen els articles 60 i 61 de la Llei
      d'urbanisme i  d'acord  a  l'apartat segon de la Disposició transitòria
      segona i encarregar  la  seva  redacció  a  l'Oficina  del  Pla sota la
      direcció del  cap  del  Servei  d'Urbanisme  amb  la  col.laboració  de
      l'Oficina Local d'Habitatge.

      2. Aprovar el programa de participació ciutadana, annex.

      3. Aprovar la petició de subvenció a la Generalitat de Catalunya per la
      redacció  del  PAUM en base  a  l'Ordre  PTO  106/2004  de  5  d'abril;
      subvenció per a finançar la  redacció  del  PAUM per un import total de
      194.197 euros.

      4. Determinar que  la  direcció del treball es realitzarà mitjançant un
      Consell de Direcció  format  per tres regidors de l'Equip de Govern, la
      directora del Servei  d'Urbanisme,  el  gerent de l'EMU, el director de
      l'Oficina  Local   d'Habitatge   i   els  caps  del  Servei  de  l'Àrea
      d'Urbanisme, essent director del treball el cap del Servei d'Urbanisme.

      5. Publicar el present acord en el BOP, premsa local i tauler d'anuncis
      muncipal.
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      ·39.-  APROVACIÓ   CONVENI  DE  GESTIÓ  URBANÍSTICA  AMB  LA  JUNTA  DE
      COMPENSACIÓ SUR 42

      Per unanimitat s'acorda:

      1r. Aprovar el  conveni  de  gestió  urbanística subscrit en data 21 de
      maig de 2004,  entre  l'Ajuntament  de  Lleida  i  el Sr. Eduardo Aznar
      Berruezo, en la  seva  condició de president de la Junta de Compensació
      del Sector SUR 42 (torre Salses), per a l'execució i finançament de les
      obres del col.lector  general  del Camí de Picos, dels accessos al Pont
      del carrer Pla  d'Urgell  i desplaçament de les línies d'alta tensió en
      aquest  àmbit  d'actuació,  que  formarà  part  de  la documetnació del
      projecte de reparcel.lació i del projecte d'urbanització que s'aprovin,
      d'aquest àmbit d'actuació.

      2n. Notificar-ho als interessats.

      ·40.- MOCIÓ CONJUNTA  DE TOTS ELS GRUPS REFERENT AL TRASLLAT DEL CENTRE
      PENITENCIARI DE PONENT I ALTRES QÜESTIONS DE POLÍTICA PENITENCIARIA

      Per unanimitat s'acorda aprovar la següent moció:

      1r. El Ple reitera els acords presos per la Corporació en relació a les
      grans qüestions  de  política  penitenciaria  a  Lleida,  reclamats als
      governs de la Generalitat en aquests darrers anys.

      2n. Instem al  Govern  de  la  Generalitat  a  mantenir  un  diàleg amb
      l'Ajuntament de Lleida  per  estudiar  la ubicació del Centre Ponent, a
      partir  del  moment   en   que  es  dissenyi  el  nou  pla  de  centres
      penitenciaris de Catalunya.

      3r. Traslladar aquests  acords  a  la  Conselleria  de  Justícia  de la
      Generalitat de Catalunya.

      ·41.- MOCIÓ DEL  GRUP MUNICIPAL DEL PP EXIGINT LA RETIRADA DEL RECÀRREC
      SANITARI SOBRE HIDROCARBURS

      Amb 4 vots a favor  del  PP,  16 en contra del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 7
      abstencions de  CiU  s'acorda  rebutjar la següent moció presentada pel
      grup municipal del PP:

      Primer.- Rebutjar i  exigir  al  Consell  Executiu  la  retirada  de la
      proposta d'introducció  del  recàrrec sanitari sobre hidrocarburs i que
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      aquesta s'hagi  fet  sense  cap  diàleg  amb  els  sectors  productius,
      provocant efectes  molt  negatius sobre la competitivitat de l'economia
      catalana i afavorint processos de deslocalització.

      Segon.-  Rebutjar  que  la  introducció  del  recàrrec  sanitari  sobre
      hidrocarburs  s'hagi   fet  sense  preveure  cap  mesura  que  redueixi
      l'impacte nagatiu  sobre  els  sectors  econòmics  que  tenen una major
      dependència del consum d'hidrocarburs, com és el  cas del transport, la
      qual cosa perjudica greument la seva competitivitat.

      Tercer.- Rebutjar  que  la  introducció  del  recàrrec  sanitari  sobre
      hidrocarburs es  faci abans d'adoptar mesures alternatives per millorar
      l'eficiència de la gestió del nostre sistema sanitari.

      Quart.-  Rebutjar  que  la  introducció  del  recàrrec  sanitari  sobre
      hidrocarburs es faci  abans que el Govern de l'Estat plantegi propostes
      de millora del  finançament  sanitari en el marc del sistema general de
      finançament autonòmic.

      Cinquè.-  Informar  d'aquest  acord  al  president  del  Parlament,  al
      president de la  Generalitat de Catalunya i als grups parlamentaris del
      Parlament de Catalunya.

      ·42.- MOCIÓ DEL  GRUP MUNICIPAL DEL PP PER SOL.LICITAR A LA GENERALITAT
      CONSIGNACIÓ EN EL PRESSUPOST PER OBRES A LA SEU VELLA

      Amb 4 vost a favor  del  PP,  16 en contra del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 7
      abstencions de  CiU  s'acorda  rebutjar la següent moció presentada pel
      grup municipal del PP:

      Primer.- Sol.licitar a  la  consellera  de Cultura de la Generalitat el
      compromís formal de  consignar en el pressupsot del seu Departament una
      quantitat mínima de  1,5  milions  d'euros  anuals destinats a obres de
      restauració  de la Seu Vella de Lleida durant un  període  mínim  de  8
      anys.

      Segon.- Que aquesta  quantitat  no  vagi en detriment de les quantitats
      necessàries per dotar la Seu Vella d'un pla de manteniment anual.

      Tercer.- Que en el cas d'obtenir aportacions d'altres administracions o
      patricinis   privats,   aquestes   siguin   destinades   a  incrementar
      l'aportació anual i en conseqüència, el ritme de restauració.

      Quart.- Donar trasllat d'aquest acord al Consell Executiu, al president
      del Parlament, al  president de la Generalitat de Catalunya i als grups
      parlamentaris del Parlament de Catalunya.
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      ·43.- MOCIÓ CONJUNTA   DE  TOTS  ELS  GRUPS  MUNICIPALS  D'ADHESIÓ A LA
      DECLARACIÓ  INSTITUCIONAL   DEL   PARLAMENT   DE   CATALUNYA  SOBRE  EL
      RECONEIXEMENT DE LA LLENGUA CATALANA EN LA UNIÓ EUROPEA

      Per unanimitat  s'acorda  l'adhesió  de  l'Ajuntament  de  Lleida  a la
      declaració  institucional   del   Parlament   de   Catalunya  sobre  el
      reconeixement de la  llengua  catalana en la Unió Europea llegida en el
      Ple del Parlament el dia  26 de maig de 2004 i que és del tenor literal
      següent:

      "Des de sempre, el Parlament de Catalunya  ha reclamat el reconeixement
      del  català  com a llengua oficial de  les  institucions  comunitàries.
      Aquests darrers anys, la Comunitat Econòmica Europea  s'ha convertit en
      Unió Europea, i ha crescut, incorporant nous estats i noves llengües al
      seu  funcionament.  El  català  és llengua oficial  per  a  milions  de
      persones,  i  es  vol  que sigui reconegut  d'acord  amb  els  mateixos
      fonaments de la Unió Europea, que en l'article 22 de  la Carta de drets
      fonamentals  declara  específicament  el  respecte   a   la  pluralitat
      lingüística com a riquesa que cal mantenir i envigorir.

      Fer un ús normal  de  la llengua pròpia en les nostres vides és un dret
      de les persones i  dels pobles que formen part de la Unió Europea. Ara,
      amb el procés  d'elaboració  de  la  Constitució  europea,  es dóna una
      oportunitat per  a reparar la situació existent que impedeix l'exercici
      d'aquest dret  per  als  que  volen  comunicar-se  amb les institucions
      europees en català.  Si la  Unió  Europea  vol  ser quelcom més que una
      suma de governs estatals, si aspira a constituir una unió de ciutadanes
      i  ciutadans  amb  un   projecte   comú,  no  pot  girar  l'esquena  al
      reconeixement de la pluralitat  i  la diversitast lingüística en el seu
      territori. Per tant, el Parlament de Catalunya, vol expressar de manera
      manifesta  la  voluntat   del   poble   català   de   veure  reconeguda
      l'oficialitat  de  la  seva  llengua  en  la  Unió  Europea;  d'entrada
      mitjançant la inclusió d'aquesta  en  el llistat de llengües que recull
      l'artice  IV-10 del Projecte  de  Tractat  pel  qual  s'institueix  una
      constitució per a Europa".

      ·44.-  MOCIÓ DE  CIU  DEMANANT  QUE  LES  ADOBERIES  DE  LLEIDA  SIGUIN
      DECLARADES BCIN

      Amb 7 vots a favor  de  CiU,  16 en contra del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 4
      abstencions  del  PP  s'acorda  rebutjar  la  següent  moció  del  grup
      municipal de CiU:
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      Presentar  un  Pla  amb  les  solucions  tècniques  necessàries  per  a
      conservar en  les  degudes  condicions les restes arqueològiques de les
      adoberies de Lleida  per què aquestes puguin ser declarades Bé Cultural
      d'Interès Nacional.

      ·INTERVENCIONS

      Punt número  7.  Conformitat als informes emesos per Turisme de Lleida,
      el Servei  d'Urbanisme i la Secció d'Indústria i Activitats referent al
      projecte del centre VIÀLIA

      La  Sra.  Arnalot manifesta que el seu grup s'abstindrà de votar perquè
      no s'ha informat, sobre aquest punt, en la corresponent Comissió.

      El Sr. alcalde  explica  que  no s'ha informat sobre aquest tema,ja que
      afecta diverses  àrees  com  són  Urbanisme,  Comerç i Activitats;  per
      aquest  motiu,  i  per  no  retardar-ne  el  tràmit,  passa  com a punt
      d'Alcaldia.  En  la  propera  Comissió  d'Urbanisme  es  donarà  compte
      d'aquest expedient perquè tothom pugui tenir la informació adequada.

      S'aprova amb 15 vots  a  favor dels grups del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 11
      abstencions dels grups de CiU i PP.

      Punt  número  18.  Aprovació  dels  estatuts  de  l'Institut  Municipal
      d'Educació.

      El Sr.  Camats  explica  que  l'Ajuntament de Lleida té cinc organismes
      autònoms locals, alguns dels quals són instituts, i dos instituts també
      de   nova   creació  (els  anomena):  ara  es  proposa  la  creació  de
      l'organisme  autònom  número  vuit. Valora positivament el funcionament
      d'aquests   organismes   que  són  de  capital  íntegrament  públic.Del
      contingut de  la  LRBRL  explica  el  que fa referència a les formes de
      prestació dels serveis públics i les modificacions recents per la  Llei
      de  mesures de modernització del govern local  (llegeix el contingut de
      l'article  85  de  la  LRBRL).  Fa  una  breu història  de l'IME fins a
      l'actualitat,   que   ha  funcionat  sense  caràcter  autònom.  Explica
      detalladament   l'increment   d'activitats,   els   nous  convenis,  el
      manteniment  d'edificis,  etc. i també la incorporació de noves escoles
      que  abans eren responsabilitat d'altres regidories.  L'increment no és
      només   de   quantitat,  sinó   també  de  qualitat  i  diversitat.  La
      justificació   política  l'argumenta  dient  que  la  creació  del  nou
      organisme  autònom  era  al  seu  programa  electoral  i en el d'altres
      formacions, i va ser inclosa en el cartipàs i en el programa d'actuació
      municipal.  Els  objectius  de l'IME són:  augmentar l'eficiència de la
      gestió  de  la Regidoria,  unificar els sistemes de gestió dels serveis
      educatius i agilitar la contractació i el pagament als contractistes.
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      Explica,  també, el Sr.  Camats el procés de redacció dels estatuts. La
      comunicació  informal  que  es  va  fer,  fa  mesos, als col.lectius de
      treballadors;  les  reunions  amb  els  seus  representants  i  amb els
      sindicats;  les  reunions  després de redactar el primer esborrany dels
      estatuts  i  la  incorporació  de  representants  dels  treballadors al
      Consell  Rector  de l'IME; les garanties dels drets dels treballadors i
      la  possible  eventualitat  de dissolució de l'IME; la petició de noves
      esmenes  i la voluntat de consens amb el personal. Detalla les reunions
      que es  van dur a terme, al mes de maig, amb els col.lectius afectats i
      la petició que se'ls va fer d'aportacions i esmenes; la incorporació de
      la disposició transitòria sobre el procés de funcionarització; la còpia
      dels   estatuts,   que  es  va  lliurar  als  grups  municipals,  i  la
      incorporació  de  les al.legacions formulades als estatuts, de l'IMAC i
      l'IMAE  per tal d'unificar criteris.  Clou aquesta explicació dient que
      els  estatuts  garanteixen  que  els  treballadors  adscrits a l'IME no
      perdran  cap  dret  laboral  dels  que  tenen  com  a  treballadors de
      l'Ajuntament que són (llegeix, dels articles 16, 22 i 27 dels estatuts,
      el  que fa referència a aquestes garanties).  Reitera que el diàleg amb
      els  treballadors  i  els  sindicats no s'ha trencat mai i que hi ha la
      disposició de continuar les converses que calguin per obtenir consens.

      La Sra. López  recorda que el grup del PP ha manifestat, des de sempre,
      la  seva   oposició   a  la  creació  d'instituts  a  l'Ajuntament.  En
      coherència, no  està  d'acord  en  la  creació dels dos nous ens que es
      proposen  en  aquest  Ple. Als arguments generals, que ja han explicat,
      vol  afegir en aquet cas l'oposició frontal de les seccions sindicals a
      la creació del nou IME.  No es pot dir que hi hagi consens quan ahir es
      va fer  un  referèndum  entre el personal de l'Ajuntament i el 98% dels
      participants  van  dir  que  no  hi  estaven  d'acord.  S'està ignorant
      l'opinió gairebé unànime dels treballadors.  En la reunió que van tenir
      recentment  amb  l'alcalde,  se'ls  va  dir  que  havia de prevaldre el
      criteri  d'adscripció voluntària i que no es podria perdre la motivació
      del  personal;  aquestes paraules han quedat en no res. Creuen que cada
      Regidoria  ha  de  prestar  els  serveis  i els mitjans sempre es poden
      ampliar, si  són  imprescindibles.  No  veu la raó per la qual es creen
      els  instituts,  que  desenvolupen  una  tasca  paral.lela  a  la de la
      Regidoria.  No es pot argumentar que millorarà l'agilitat en la gestió,
      ja  que  això  és  dubtar  de l'eficàcia dels treballadors.  L'agilitat
      depèn moltes  vegades  d'una  bona  direcció i no de la creació de nous
      ens.  S'estan  duplicant  les  estructures i això suposa incrementar la
      despesa. La situació econòmica de l'Ajuntament és de crisi i el que cal
      és  racionalitzar  els  recursos  que  tenim.  Esmenta  el Pla de rigor
      pressupostari  en el qual es parla de duplicitats i de la necessitat de
      coordinació  (en  llegeix  un dels seus paràgrafs). Creu que la creació
      d'instituts  suposa  tot  el  contrari  del que preveuen el PRP. A més,
      aquests  instituts  no  són  realment  autònoms,  ja  que  només  tenen
      competències  sobre  la  gestió  dels serveis.  Creu que l'única raó de
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      creació  dels  nous ens (atesa l'anàlisi anterior) és el repartiment de
      quotes  de  poder  entre  els  socis  de  govern.  D'acord  amb aquests
      arguments,  creu  que  el  que  cal  fer avui és retirar l'expedient de
      l'ordre del dia;  en cas contrari, el vot del grup del PP serà negatiu.
      Aquests arguments també són aplicables a la proposta de creació del nou
      Institut de Sostenibilitat.

      La Sra. Alòs  inicia  la seva intervenció qualificant la proposta com a
      un dels  expedients  més  desafortunats  del  breu mandat de l'Equip de
      Govern. Aquest canvi  de  sistema  de  gestió  (i  la  creació  del nou
      oroganisme autònom) és  un  exemple  de  la feina mal feta i d'una gran
      manca de "mà  esquerra".  Diu  que  el  Sr. Camats ha explicat allò que
      permet la llei,  però  la  previsió  legal no és cap justificació de la
      bondat  del canvi, tal com ho demostra l'oposició d'un gran nombre dels
      treballadors  municipals.  Tampoc  creu que justifiqui la mesura el que
      hagi  estat  inclosa  en un programa electoral, que probablement és una
      equivocació perquè  desperta l'oposició d'un importantíssim percentatge
      dels empleats de l'Ajuntament.  En  la  darrera comissió informativa el
      Sr.  Camats va dir que no  hi  havia  cap  problema  amb el personal de
      l'IME, la qual cosa evidentment  no és així (esmenta la informació dels
      diaris,  concentracions,   referèndum   entre   els   treballadors   de
      l'Ajuntament, etc.).  Pregunta si  es  pensa aprovar la creació del nou
      IME  en  aquestes condicions, amb  un  97%  del  personal  de  la  casa
      oposant-s'hi. La preocupació dels treballadors és seriosa; els estatuts
      obren dubtes i incerteses sobre el seu futur professional.  El personal
      creu que l'Equip de Govern no  ha  dialogat  prou  i  que  no  se'ls ha
      escoltat gaire.  Demana diàleg  i  negociació.  L'IME ja estava creat i
      ara es vol aprovar un  important  canvi  de sistema de gestió.  Critica
      els estatuts, especialment  la  seva  redacció inicial (esmenta algunes
      errades, que després es  van  rectificar);  pregunta  qui ha assessorat
      l'Equip de Govern i  si  hi  ha  intervingut  l'Assessoria  Jurídica de
      l'Ajuntament.  A l'expedient sobre   el  qual  s'havia d'informar en la
      comissió, no hi havia l'informe jurídic ni el de la Secretaria General;
      aquest darrer, s'hi ha  incorporat  el dia 25.  Davant aquesta oposició
      frontal dels treballadors i  dels defectes en els estatuts, demanen que
      l'expedient quedi sobre la taula.

      El Sr.  Alonso  recorda que en el moment de crear els instituts que ara
      hi ha  a  l'Ajuntament  (ja fa anys), es va produir un procés similar a
      aquest   (amb  incertesa  i  neguit  per  part  del  personal).  Demana
      coherència als  grups de CiU i del PP que en els llocs que han governat
      han creat instituts, empreses, patronats o consorcis. Són formes que la
      llei  preveu  per  organitzar  les  administracions i per donar millors
      serveis  als  ciutadans. Esmenta els instituts que hi ha, la normalitat
      del  seu  funcionament  i  la  relació  amb  el  personal. Els preocupa
      l'opinió del personal, però hi ha una responsabilitat de govern que cal
      assumir, tot  i  que  també  es  vol  negociar  i  que  els  canvis  no
      perjudiquin  a  ningú.  Esmenta  les  garanties  que  prevuen  els nous
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      estatuts.  Es  confia  amb els treballadors, que seran els mateixos que
      ara hi ha.  No  s'incrementa  la  despesa ni es dupliquen competències.
      Es tracta de gestionar d'una  manera  diferent. Diu que han comptat amb
      l'assessorament dels serveis tècnics  de la casa, que sempre han tingut
      el neguit d'harmonitzar els  diversos  estatuts que es porten a aprovar
      pel Ple, per no crear  condicions  diferents  en  cada cas.  Comenta la
      introducció d'esmenes que incrementen les garanties del personal.  Avui
      es proposa fer l'aprovació  inicial  i  obrir  un  procés de negociació
      sense cap data límit. Hi haurà diàleg amb els representants sindicals i
      espera arribar a un  acord.  Cal  escoltar  l'opinió  dels treballadors
      però també assumir les  responsabilitats  de  govern  i els compromisos
      davant la ciutadania.  Qualifica  d'excel.lent  el  servei prestat pels
      funcionaris de l'IME i  defensa  la voluntat de millorar-lo amb aquesta
      fórmula de gestió.

      El Sr.  Pané  explica l'evolució històrica de la prestació dels serveis
      per part de  les  administracions  des del retorn de la democràcia fins
      a  l'actualitat,  especialment, pel que fa als ajuntaments. La societat
      ha  crescut  en  necessitats  i ha tingut l'oportunitat de desenvolupar
      majors i millors serveis, prestats especialment per les administracions
      locals.   El  desenvolupament   dels  serveis  requereix  que  aquestes
      es dotin de nous  recursos  de  gestió.  Comenta  les  possibilitats de
      formes de prestació que regula  la  nova  Llei  de modernització de les
      administracions locals.  Creu que, en els darrers anys, l'Ajuntament de
      Lleida ha augmentat  exponencialment  els serveis esportius, culturals,
      de  lleure  i  educatius que  presta  a  la  ciutat.  S'ha  crescut  en
      plantilla (100% pública), en  prestació  de  funcions  educatives  i en
      implicació de l'Ajuntament amb la comunitat educativa.  Aquests serveis
      s'han prestat amb la  conformitat  dels  ciutadans,  revalidada  en les
      eleccions.  Cal nous instruments  per  prestar  avui els serveis que la
      ciutadania  reclama;   son  necessaris  per  modernitzar  la  gestió  i
      l'administració dels recursos  públics. Esmenta instituts com l'ICASS i
      l'INSS, que són òrgans de gestió importantíssims, que depenen totalment
      de   la   voluntat    pública    de    l'Administració.    Han    estat
      extraordinàriament sensibles a  les preocupacions dels treballadors per
      assegurar els seus drets.  Hi  ha hagut entrevistes i converses formals
      amb  treballadors  i  sindicats,   amb   la   voluntat   de  saber  les
      preocupacions dels treballadors.  Explica  les solucions donades en els
      nous estatuts.  Hi ha una  gran  experiència en instituts i diu que ara
      s'han incorporat encara més clàusules de garantia. No hi ha estructures
      paral.leles amb la Regidoria; la  qual gestiona els seus programes i el
      seu pressupost a través de  l'IME. L'actual proposta no obre les portes
      a futures privatitzacions.  Pregunta  quan  el  seu  grup  ha imaginat,
      propugnat, avalat o votat la privatització d'algun servei municipal: no
      ho han fet mai.  La  seva  explícita  i  profunda  voluntat  és  fer de
      l'educació un servei públic  i  universal,  que  arribi  a  tothom; amb
      funcionaris públics que han demostrat tenir un rigor profund i una gran
      qualitat professional.

                                           -28-



      El Sr. Sàez es remet a les explicacions dels regidors del govern que ja
      han  intervingut.  Tot i això, vol incidir en alguna qüestió important.
      Creu que cal diferenciar entre la preocupació del personal i el discurs
      polític   dels   grups  de  l'oposició.  Entenen  la  preocupació  dels
      funcionaris,  especialment  per la seva estructura força complexa; però
      l'oposició  sap  que  els  estatuts  han  anat canviant en el procés de
      redacció,  que  ara s'aproven inicialment i que hi ha un compromís ferm
      de continuar parlant per introduir les clàusules de garantia que siguin
      necessàries. Es remet al procés de millora dels estatuts de l'IMAC i de
      l'IMAE,  on  s'ha demostrat la sensibilitat per les legítimes peticions
      dels  funcionaris.  No  es pot acusar el govern de no dialogar. Malgrat
      això,  cal  deixar  clar el concepte de sobirania i el concepte polític
      que es  concreta en el programa de govern, que cal complir. Recorda els
      compromisos del govern de la Paeria amb relació als instituts i detalla
      els  objectius  de cadascun d'ells. No es crearan més instituts que els
      previstos en  el  pacte. En la pràctica es tracta de reduir un institut
      dels que hi ha   i  municipalitzar  un  dels  serveis  prestats per una
      societat.  Explica  els  canvis  introduïts  en  els  estatuts i que la
      sobirania   política   continua   residint   en  el  poder  polític  de
      l'Ajuntament.  Es  parla  exclusivament  d'instruments  de  gestió, que
      podran continuar sent controlats pel Ple de la Corporació.

      La Sra. López  diu  que  l'Equip de Govern no ha aportat nous arguments
      que motivin el canvi del  seu  vot.  Propugna  l'autonomia del seu grup
      municipal per defensar,  com  millor creguin convenient, els interessos
      de la ciutat de  Lleida,  amb  independència  de  les  opcions d'altres
      municipis. Creu que les paraules de diàleg i sensibilitat del govern no
      es tradueixen en fets, es queden simplement en paraules. Demana que les
      paraules es converteixin en fets.

      La Sra.  Alòs  reitera,  malgrat el que s'ha dit, que és evident que no
      s'ha  convençut  els treballadors municipals que han votat en contra de
      manera clara.  Critica el  discurs  del  Sr.  Alonso  en referència als
      instituts, ja que el grup de CiU s'ha pronunciat de forma diversa en la
      creació d'altres organismes.  Creu  que  el govern està insistint en el
      seu error i volen donar  la  culpa  als  altres grups per confondre els
      ciutadans i els treballadors.  Insisteix  que la nova fórmula de gestió
      crea  en  el  personal  afectat  una  incertesa  que  no  tenen  altres
      treballadors  municipals  (esmenta  i  explica  les  funcions  del  nou
      organisme  en  matèria  de  personal,  organització,  trasllats,  règin
      intern, condicions laborals,  negociació  col.lectiva,  etc.).  Torna a
      preguntar qui ha  redactat  aquests  estatuts.  Repassa alguns articles
      que considera equivocats, com  la naturalesa jurídica i les referències
      legals  d'aquesta;   esmenta el  cas  de  l'error  en  la  fonamentació
      jurídica  de  la proposta  d'universitat  popular  que  ha  motivat  la
      retirada del punt de l'ordre  del  dia.  Reitera la petició que el punt
      quedi sobre la taula.
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      El  Sr.  Alonso  també  insisteix  que  cal ser coherent i mantenir els
      mateixos  plantejaments  quan  s'està  al  govern  que  quan  s'està  a
      l'oposició:  en  cas  contrari  s'està fent demagògia. Es vol continuar
      escoltant,  negociant i dialogant, però això no vol dir acceptar tot el
      que  es  plantegi, sinó  arribar a acords consensuats. Els estatuts han
      estat  redactats des de la Regidoria i els serveis tècnics han corregit
      les  errades  que hi ha  i  han  suggerit  modificacions  i esmenes per
      unificar  i  harmonitzar  els  organismes de l'Ajuntament. Pot haver-hi
      errades i  per això hi ha el tràmit d'informació pública. Sobre el tema
      de la  universitat  popular  diu que no s'ha retirat el punt de l'ordre
      del dia  per  un  error, sinó o per aconseguir un major consens vers el
      projecte.  Reitera  la voluntat de diàleg i de negociació. Esmenta, com
      a exemple,  l'esmena de l'article 27 en què es preveu la inserció de la
      parula  "automàticament" en referència a la reincorporació del personal
      a l'Ajuntament.

      Clou  el debat el Sr.  alcalde que qualifica el projecte d'especialment
      sensible  per  a  l'Ajuntament.  Recorda que Lleida va ser capdavantera
      pel que  fa  a les escoles bressol, les activitats de les belles arts o
      la música. En cap cas es plantejaria un canvi del sistema de gestió que
      pogués  posar  en  perill, o no millorar, la situació dels serveis.  En
      l'àmbit  de  l'educació es pretenen garantir i millorar els serveis que
      ara es  donen  als  nens  i  nenes  i  als  seus pares i vetllar per la
      qualitat i les garanties dels empleats municipals que els presten.  Mai
      farà  el  govern cap política que pugui empitjorar qualsevol d'aquestes
      dues situacions.  Els instituts  es  creen  com  a  eina  de  gestió  i
      esmenta els casos dels que  hi  ha,  dels  quals valora positivament la
      seva tasca.  Recorda que els  instituts  van ser inventats per la dreta
      il.lustrada i van ser  assumits  per les esquerres, amb la incorporació
      de   les  garanties   dels   drets   dels   treballadors   per   evitar
      privatitzacions.  Insisteix que es tracta d'una aprovació inicial i vol
      que en el període d'exposició  al  públic  continuï  el  diàleg amb els
      sindicats i els treballadors  per  millorar  els  estatuts i oferir les
      garanties  que  calguin  (en   els   estatuts  o  en  forma  de  cartes
      addicionals).   La pertinença a  l'IME  ha  de  ser  un  instrument  de
      motivació  per  als  treballadors  municipals.  Les  preocupacions  són
      lògiques i els  treballadors  tenen dret a reaccionar;  l'Administració
      ha de donar confiança  i  seguretat.  Caldrà,  sense pressa, assolir un
      adequat nivell de consens.

      Es posa a votació  deixar  el  punt  sobre  la  taula,  la qual cosa és
      rebutjada  amb 11 vots  a  favor  dels  grups  de  CiU i del PP i 15 en
      contra dels grups del PSC, ERC-EV i ICV-EA.

      S'aprova la proposta amb  15  vots a favor dels grups del PSC, ERC-EV i
      ICV-EA i 11 vots en contra dels grups de CiU i del PP.
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      Punt número  20.  Aprovació  dels  estatuts  de l'Institut Municipal de
      Sostenibilitat

      La Sra.  Rivadulla  diu  que  els  fonaments  legals  i  jurídics  dels
      instituts ja han  estat debatuts en el punt anterior del Ple. Justifica
      la proposta  del  nou  Institut tenint en consideració la diversitat de
      competències,  la pluralitat d'unitats administratives i la complexitat
      pressupostària de  la  Regidoria  de  Sostenibilitat i Medi Ambient (ho
      explica amb  detall). També esmenta l'important increment dels treballs
      de la Regidoria.  Això  motiva  la  necessitat  de buscar un sistema de
      gestió global.  Esmenta el compliment de l'acord del cartipàs en aquest
      sentit.   Creu  que  aquesta  proposta  millorarà  la  gestió  i  també
      salvaguarda els interessos  dels treballadors.  Sobre la seguretat dels
      drets del personal,  qualifica d'alarmistes algunes opinions dels grups
      de l'oposició;  creu que no tenen credibilitat i suposaran una victòria
      pírrica en el Ple d'avui. Qualifica  els grups de CiU i el PP d'adalils
      de la privatització arreu, la  qual  cosa fa que no siguin creïbles les
      opinions que avui defensen.  Treballaran fins al final per la seguretat
      dels treballadors i les  treballadores  de  l'Ajuntament  i  la  gestió
      pública dels serveis.

      La Sra.  López  dóna  per  reproduïts  els  argumetns de la intervenció
      anterior sobre  l'IME.  Creu que la preocupació pels treballadors també
      existeix  en  aquest  cas,  ja  que  d'aquesta  manera va  començar  el
      funcionament de  l'IME.  Vol  reforçar  i  reiterar els arguments abans
      explicitats. El seu  grup  no  crea  cap  alarmisme, sempre ha votat en
      contra dels  instituts  municipals.  Ara només han fet que recollir les
      inquietuds legítimes del  personal  de  la  casa i en cap cas han posat
      llenya  al  foc sobre aquesta qüestió. No es produirà avui cap victòria
      pírrica  ja que el govern se sortirà amb la seva, aprovant l'expedient.
      El  govern  només  ha  trobat  bones  paraules.  No  entén  com la Sra.
      Rivadulla   defensa   la  privatització  si  fins  ara  era  defensora,
      totalment, del sector públic.

      La Sra. Alòs diu  que tothom que té poder es veu inclinat a abusar-ne i
      és el que creu  que  ha  fet  la Sra. Rivadulla en la seva intervenció.
      Diu  que el  govern  va privatitzar els autobusos i no veu justificades
      les  crítiques  tan   dures   al   grup   de  CiU  com  a  defensor  de
      privatitzacions. Recorda que  el  seu  grup  va votar a favor de l'IMT,
      però creu que el  govern  ha  fet dels instituts la "gota malaia" de la
      seva actuació.  Alguns instituts tenen com a objectiu la dissecció dels
      serveis  pel  seu  control  polític.  El  seu grup no està darrere dels
      sindicats;  defensa  un  criteri  propi.  Hi  votaran  en contra perquè
      creuen  que  darrere del concepte "verd" no hi ha contingut i l'exemple
      són  les  propostes  sostenibilistes  del  grup  de  CiU  que han estat
      rebutjades  (esmenta els casos de les motocicletes de la Guàrdia Urbana
      sense  catalitzador,  la  manca de vehicles elèctrics, la manca d'ús de
      biocarburants  en  el  transport  públic  o  una antena de telefonia de
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      Balàfia instal.lada fa dos anys i ara legalitzada).

      El Sr. Alonso diu  que  la Sra. Alòs ha barrejat molts conceptes que no
      estan relacionats.  Defensa  i  creu  en  la independència sindical: el
      diàleg social  és  imprescindible  i per això es negocia. També defensa
      l'autonomia política  de  les  administracions  i en especial la de les
      corporacions locals.  Recorda  que  la  privatització  de la gestió del
      servei d'autobusos no  va tenir els vots d'una de les forces polítiques
      a les quals acusa  la  Sra.  Alòs  de ser-hi a favor. Diu que CiU es va
      oposar  a  la  Fundació  per  gestionar  l'Agenda  21  i s'oposaven als
      convenis  amb  entitats  ecologistes per fer activitats mediambientals.
      Quan  es  va crear l'Oficina de Sostenibilitat, el govern va manifestar
      la  voluntat  de  fer  un  ens  per  gestionar  aquest  àmbit.  Critica
      l'ecologisme  del  grup  de CiU que qualifica de "baratillo" i nega les
      acusaciones  fetes  per  la Sra.  Alòs en la seva intervenció. Creu que
      aquest  organisme ajudarà a millorar la important gestió de l'àmbit del
      Medi  Ambient  i  que  es vetllarà perquè els funcionaris que depenguin
      d'aquest  organisme  tinguin  les  mateixes  condicions que en la resta
      d'instituts.

      La Sra.  Rivadulla  explica  que  quan  parla  de  victòria  pírrica es
      refereix a  la  coincidència  puntual  dels grups de l'oposició amb els
      treballadors i treballadores. Creu que cal aclarir ben bé que en el seu
      discurs ha fet  una  defensa  aferrissada  dels serveis públics i de la
      seva qualitat. Diu a  la  Sra. Alòs que tindrà ocasió de debatre  sobre
      tots els temes  que  afecten  a la sostenibilitat de la ciutat, tant en
      comissió informativa com en el consell d'administració.

      La Sra.  Bergés  diu que ara és el moment oportú per dotar la Regidoria
      de  Medi  Ambient  d'una estructura que pugui unificar tots els serveis
      que  comporten les noves competències. Creu que l'aplicació de l'Agenda
      21  fa  necessària  la creació d'una estructura forta, que amb la forma
      proposada  (institut  sense personalitat jurídica pròpia) coordinarà de
      adequadament aquestes competències.

      S'aprova al proposta amb  15  vots a favor dels grups del PSC, ERC-EV i
      ICV-EA i 11 vots en contra dels grups de CiU i del PP.

      Punt número  21.  Pròrroga  del  contracte de neteja viària i recollida
      d'escombraries de la ciutat amb l'empresa SEINSA

      La Sra.  Rivadulla  diu  que  és  una  satisfacció  poder  presentar  a
      l'aprovació del  Ple  la proposta de pròrroga del contracte amb SEINSA,
      amb la incorporació de  tot  un conjunt de millores, fins al 15 de març
      del  2006.   Explica detalladament  totes  i  cadascuna  de  les  noves
      millores del contracte (nous  equips  de  neteja  i  baldeig, neteja de
      pintades,  recollida   d'excrements,   papereres   epecífiques   per  a
      excrements de gossos,  recollida  selectiva  comercial  de  la  fracció
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      orgànica, nous contenidors  de  recollida de vidre comercial, recollida
      de paper i cartró,  recollida  de  fracció  orgànica  a Pardinyes, nous
      contenidors a l'horta, inici de recollida selectiva a l'horta, redacció
      de l'avantprojecte de la planta de triatge i campanya de conscienciació
      ciutadana).  Ressalta que tota  aquesta  operació de millores tindrà un
      cost de 210.000 euros.

      La Sra. Arnalot creu  que la Sra. Rivadulla té molt bona voluntat, i ho
      ha demostrat amb  la  seva  actuació.  Considera  que  Lleida no és una
      ciutat  neta, tal com ha mantingut reiteradament el seu grup. No valora
      positivament  la  tasca desenvolupada per l'empresa concessionària i fa
      referència  al seguit de crítiques que han manifestat sobre la manca de
      neteja  de la ciutat.  Creu imprescindible incrementar el control sobre
      el servei  i això es contradiu amb el fet que aquest any la comissió de
      seguiment  només  s'hagi  reunit  una  sola  vegada.  Demana  un  canvi
      d'actitud a l'Equip de Govern i que les reunions de seguiment es facin,
      com  a mínim, amb caràcter trimestral.  Volen donar un vot de confiança
      al govern i per això s'abstindran de votar, però aquest vot demanda una
      actitud de millora del servei, ja  que en cas contrari el seu grup serà
      d'allò més exigent i demanarà la rescissió del contracte.

      El Sr. Gavín anuncia  que el seu vot tampoc serà contrari i que vol fer
      una lectura positiva de les millores que es fan al contracte. Valora la
      importància del servei  i  el  gran impacte que té vers la població, en
      especial  quan  es  presta  de  forma  deficient.  Sobre  les  millores
      introduïdes  diu   que   alguna  d'aquestes  mesures  ja  havien  estat
      proposades pel seu  grup  i  les  creu  força  positives. Altres de les
      millores pactades les considera totalment insuficients com el nombre de
      contenidors que  s'incrementaran  a  l'horta.  Tampoc crec que sigui un
      èxit l'increment de  la recollida de la fracció orgànica ja que la Llei
      de residus del  Parlament de Catalunya ho feia obligatori des de fa sis
      anys. Calia haver implementat ja la recollida de la fracció orgànica en
      ciutats com  la  nostra (explica els casos d'altres ciutats de població
      similar o inferior  a  la  de  Lleida que tenen en funcionament aquests
      tipus de  recollida).  Critica  la  qualitat  del  servei  prestat  per
      l'empresa  i   diu   que   els   ciutadans  el  valoren  de  forma  poc
      satisfactòria. Creu  que  aquesta  pròrroga  ha  de servir per tenir el
      temps necessari per  elaborar  un  bon  plec  de condicions i demana la
      màxima cura en  la seva redacció; no creu positiu que s'acabi el mandat
      amb una  empresa  que  no  presta  el  servei  de manera satisfactòria.
      L'abstenció del  seu  grup és per donar un marge de confiança al govern
      per poder elaborar ràpidament un bon concurs.

      La Sra.  Camps  valora  positivament  la  proposta  i  especialment les
      millores que s'han  introduït  i  que han explicat la Sra. Rivadulla de
      manera detallada.  Destaca la importància que el nou plec de condicions
      s'elabori amb  un model definit i consensuat, la qual cosa és un procés

                                           -33-



      complex  i  que  requereix  un  temps de maduració. Per aquest motiu la
      pròrroga  era  necessària i amb les millores ha estat positiva. Defensa
      especialment  les  actuacions  de  neteja  i els increments de servei a
      l'horta (que cal analitzar en funció de les seves peculiaritats). Sobre
      la   recollida   selectiva   defensa   la   importància  qualitativa  i
      quantitativa del  que s'està fent, tot i que no sigui general. Creu que
      aquestes  mesures  suposaran  una  millora  del  servei  que  podrà ser
      valorada de manera immediata.

      La  Sra.  Rivadulla  agraeix  a  la  Sra. Arnalot el marge de confiança
      atorgat  i  es compromet a convocar la Comissió de seguiment del servei
      trimestralment.    Comparteix    amb   el   Sr.   Gavín   la   sensació
      d'insatisfacció, però  creu que una licitació ràpida no hauria estat ni
      possible ni positiva i que la incorporació de les millores aconseguides
      amb aquesta pròrroga han aportat solucions a problemes existents. Sobre
      els nous contenidors a l'horta explica que el servei en aquesta zona es
      presta amb  un  model  radial  (no  com  a la resta de la ciutat) i que
      l'increment   serà   suficient.   Explica   les   diferents  ràtios  de
      contenidors en  la  zona  urbana  i  rural  i  diu  que  per part de la
      Regidoria  hi  ha  una  especial  sensibilitat  sobre  aquest  tema. En
      referència a  la recollida selectiva de la fracció orgànica, diu que el
      programa de  gestió  de residus de Catalunya no ha funcionat fins ara i
      la ciutat  de  Lleida  no  està  entre  les ciutats que menys recullen.
      Explica  les  novetats  que  implica  el  nou  cànon  i  que  fomentarà
      l'increment  de  la recollida de fracció orgànica.  Agraeix el marge de
      confiança que  se  li  ha  donat,  espera  que amb aquestes millores el
      servei funcioni  d'una  manera  més  positiva  i que, amb el traball de
      tots, es pugui aconseguir una ciutat més neta i sostenible.

      La Sra. Bergés  creu  que  és  important  valorar  que  es tracta d'una
      pròrroga per dos  anys i que s'introdueixen tot un seguit de mesures de
      millora que poden indicar quines seran les línies que cal potenciar i/o
      recollir en el nou Plec  de  condicions (esmenta, com a exemple, el cas
      de la recollida orgànica,  on  els  nostres  paràmetres  són  bons  amb
      relació  a les estadístiques  de  Catalunya).  Creu  que  els  esforços
      d'aquests dos anys en  matèria  de  recollida  selectiva  de la fracció
      orgànica en mercats, comerços  i  el  barri de Pardinyes, ens permetran
      tenir uns indicadors que seran força útils per aquest nou Plec.

      El Sr. alcalde agraeix el vot d'abstenció dels grups de l'oposició.

      (En aquest punt s'incorpora a la sessió la regidora Sra. Castillo).

      S'aprova la proposta amb  16  vots a favor dels grups del PSC, ERC-EV i
      ICV-EA i 11 abstencions dels grups de CiU i del PP.

      Punt número 25. Expedient Ordenances Fiscals números 2.11 i 2.16
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      La Sra.  Mínguez explica el contingut de les modificacions. Recorda que
      aquesta situació especial (portar a aprovació ordenances fiscals al mes
      de maig) és  conseqüència del compromís del govern de fer coincidir les
      taxes relacionades  amb  serveis escolars amb l'any escolar. Explica el
      compromís que  hi ha des de l'any 2002 per acostar la taxa del menjador
      al cost  real  del  servei.  Amb l'ajornament de l'increment de la taxa
      també es  va poder aconseguir consensuar amb els pares i mares una bona
      part de l'ordenança fiscal. S'ha fet un esforç de diàleg que ha suposat
      noves  bonificacions  i  nous  criteris  d'aplicació  que beneficien un
      col.lectiu  molt  més  important  que  fins ara (explica amb detall les
      modificacions  pactades). Aquestes modificacions són conseqüència d'una
      especial sensibilitat del govern vers les escoles bressol, tot i no ser
      una  competència estrictament municipal. Diu que la ciutat de Lleida es
      troba en una situació privilegiada respecte d'altres municipis (compara
      el  nombre  d'escoles  i  places  amb relació  a  municipis com Girona,
      Tarragona,  Reus o barris de Barcelona); es dobla l'oferta de Tarragona
      i es  triplica  l'oferta  de  l'Eixample  o  de  Girona.  També  fa una
      comparació amb relació a les taxes d'altres municipis similars. Compara
      el cost  real  del  menjador  o  de l'escola i la taxa que es cobra. Hi
      ha hagut  diàleg  i  consens  amb  els  pares,  l'oferta  de  places és
      important  i  el servei és excel.lent segons la valoració dels usuaris.
      Per tot això demana l'aprovació de les modificacions proposades.

      El Sr.  Camats  vol  que  es  distingeixi clarament entre el tractament
      relatiu a l'escolarització  i el del servei de menjador. En les escoles
      públiques no es paga taxa  pel  servei d'escolarització però es paga de
      forma íntegra el de  menjador  (generalment  el contracta l'AMPA). Fins
      ara els pares de les escoles bressol no havien pagat mai íntegrament el
      cost del servei de menjador.  Ara tampoc tots els pares pagaran el cost
      del servei, ja que  s'estableixen  tot  un seguit de bonificacions (que
      explica);  la resta serà  a  càrrec de l'Ajuntament. Comenta amb detall
      les bonificacions que es proposen  i  que  són mostra de la voluntat de
      l'Ajuntament d'ajudar també en els  casos  on  la llei no obliga. Hi ha
      hagut debat amb els pares i  mares  i  s'han  arribat a acords. No s'ha
      considerat oportú incrementar la taxa d'escolarització i mantenir la de
      menjador, ja que faria que  tots  els  usuaris  haguessin  de  pagar un
      servei que només gaudeixen una part d'ells.

      El Sr.  Sàez  diu  que  s'està complint l'acord de govern d'adequar les
      taxes  escolars  al  calendari  acadèmic,  cosa  que suposa una millora
      important. Considera evident que quan s'accedeix a l'escola pública cal
      pagar el  menjador  en  funció del seu cost real (com en les activitats
      extraescolars  o  similars).  Ara  els costos de menjador a les escoles
      està al  voltant  dels  120  euros  i  la  taxa  de les escoles bressol
      municipal  és  de  123 euros; tenint  en  consideració  que la ràtio de
      monitors  és  molt  superior  en  aquest  darrer cas,  no era procedent
      contractar  empreses  que  paguessin  menys  als monitors. El servei de
      menjador  és  necessari  però voluntari.  La nova periodicitat permet a
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      les  famílies  planificar  millor  la conveniència de fer servir aquest
      servei.  Diu  que l'ordenança és correcta, adequada i reforça el servei
      com  un element igualitari.  L'Ajuntament centra els esforços en ajudar
      a cofinançar el menjador a les famílies amb menys recursos.

      La Sra. Arnalot  recorda  que en la Comissió d'Economia va preguntar si
      s'havia negociat amb  els  pares i mares i si s'havia arribat a acords,
      cosa que  considerava  molt  important.  No s'està discutint el sistema
      educatiu, ja que els pares ho han valorat positivament. No s'ha arribat
      a un acord total  amb  els  pares  i  creu  que el cost del menjador és
      elevat. Manifesta  que  en  altres  centres  educatius  de  Lleida o de
      Barcelona el cost del  menjador és molt més baix i el servei és, si més
      no, igual. Demana  que  aquest  expedient quedi sobre la taula i que es
      continuï negociant amb els pares per arribar a un acord total. Si no és
      així, el seu vot serà contrari.

      La Sra. Alòs es remet al debat més detallat que es va fer d'aquest tema
      l'any passat  a la Comissió d'Educació. Malgrat que no està d'acord  en
      la   proposta,   reconeix   que   s'han   millorat   algunes  qüestions
      (especialment quan els alumnes no fan ús del menjador).  El grup de CiU
      no va  interpretar,  com  ho  fa el govern, que el passat any es quedés
      reafirmada l'aplicació  del  cost  de  123 euros per a aquest nou curs.
      Caldria també estudiar si es tracta d'una taxa o d'un preu públic. Creu
      que seria  raonable,  i així ho van interpretar, que s'aplicaria ara la
      taxa de 95 euros; queda encara un marge raonable perquè així sigui. Per
      aquest motiu hi votaran en contra.

      El Sr.  Camats  reitera  que hi ha hagut un diàleg constant amb l'AMPA,
      per parlar  d'aquest  tema  i  de molts altres. No va haver-hi un acord
      perquè   la   seva   proposta   era  incrementar  el  preu  del  servei
      d'escolarització  a  canvi  de  congelar el preu del menjador.  Aquesta
      proposta no  és equitativa, ja que la totalitat dels pares han de pagar
      un servei  que  només  utilitzen  la  meitat:  aquest  és  el  punt  de
      desacord. Sobre  el  preu,  diu  que el servei és car però no hi ha una
      alternativa  millor,  ja que les contractacions públiques defineixen el
      preu i  a  les  licitacions  només  es  va presentar una empresa per al
      menjador i  tres per als monitors.  Cal tenir en consideració el nombre
      de monitors  i  el seu grau de preparació.  Sempre hi haurà voluntat de
      diàleg amb  l'AMPA  i  això  es  demostra  amb  les  millores que s'han
      introduït a  l'ordenança.  La  taxa  de 123 euros va ser aprovada en la
      darrera modificació d'ordenances i es va dir que l'aplicació s'ajornava
      fins al setembre del 2004 per ajustar els calendaris.

      El Sr. Sàez no  creu  que  es  pugui  dir  que  120 euros sigui un cost
      elevat. Fa  una explicació dels costos del servei (monitors, costos  de
      gestió, menjar, etc.) que suposen un import de 6 euros/dia. Es pot  fer
      més barat: tenir  menys monitors, donar  un menjar més barat de 3 euros
      o  no complir  les obligacions d'assegurances (cosa que no podem fer en
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      cap cas).  Reitera  que  no  és raonable que tothom pagui un servei que
      només rep  una  part.  Defensa  el dret dels pares   que els seus fills
      tinguin un menjar de qualitat i siguin atesos en les millors condicions
      possibles.

      La Sra. Arnalot comenta que hi ha   col.legis privats que tenen  costos
      iguals o  inferiors. En la comissió es comentaran exemples concrets, si
      es vol. Respecta la proposta del govern, però reitera que si el punt no
      es deixa sobre la taula, hi votaran en contra.

      La Sra. Mínguez diu  que  el debat sobre el cost del menjador ha quedat
      prou clar.  Per calcular costos  cal comparar aquesta taxa conjuntament
      amb la  taxa  del  servei  d'escolarització. Esmenta exemples d'aquesta
      comparació conjunta i  diu  que Lleida és el segon ajuntament més barat
      de  Catalunya  pel que fa al servei d'escolarització. Sobre la condició
      de taxa  o  preu d'aquest import es pot discutir el que calgui en el si
      de la Comissió d'Economia, però creu que és important considerar que si
      es tractés  d'un  preu públic el seu import podria estar per damunt del
      cost del  servei.  S'ha  negociat  amb  els  pares  i  aquests  ja eren
      conscients   que   es   produiria   l'ajustament  de  costos  de manera
      progressiva.

      Es posa a votació  deixar  el  punt  sobre  la  taula,  la qual cosa és
      tebutjada amb 11 vots a favor dels grups de CiU i del PP i 15 en contra
      dels grups del PSC, ERC-EV i ICV-EA.

      S'aprova la proposta amb  16  vots a favor dels grups del PSC, ERC-EV i
      ICV-EA i 11 vots en contra dels grups de CiU i PP.

      Punt  número  33.  Conveni  amb  FECSA-ENDESA  relatiu  a  l'execució i
      finançament   del  trasllat  de  dues  línies  de  transport  d'energia
      elèctrica a Lleida

      La Sra.  Tarruella anuncia que el seu grup s'abstindrà de votar , tot i
      estar d'acord amb traslladar  les  línies, perquè en la clàusula sisena
      del conveni es preveu la  repercussió dels costos del trasllat i el seu
      grup no té clar l'abast i els termes d'aquesta clàusula.

      El  Sr.  alcalde  diu  que  l'objectiu del conveni és treure les torres
      elèctriques  dels Magraners. Explica també el finançament del  conveni:
      un 25%  a càrrec de FECSA-ENDESA, un import que s'està negociat amb RED
      ELECTRICA  ESPAÑOLA,  del  15%  i  l'Ajuntament  es  fa  càrrec del 60%
      restant, que serà repercutit  en les noves urbanitzacions afectades per
      les línies actuals.

      S'aprova la proposta amb 20 vots a favor dels grups del PSC, PP, ERC-EV
      i ICV-EA i 7 abstencions del grup de CiU.
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      Punt número  41.  Moció  del grup del PP en què exigeix la retirada del
      recàrrec sanitari sobre hidrocarburs

      La  Sra. Arnalot manifesta que han presentat aquesta moció per rebutjar
      la  proposta per introduir el  recàrrec sanitari sobre hidrocarburs que
      vol aplicar la Generalitat. Explica detalladament els punts dispositius
      de la  moció.  Creu  que  no  és  el  moment oportú per aplicar aquesta
      mesura, i  sobretot  ara  que  hi  ha  un  gran increment del preu dels
      hidrocarburs.  A  més, considera evident que aquesta mesura afecta tots
      els ciutadans.

      El Sr.  Pané anuncia el seu vot contrari. La mesura no els agrada, però
      no hi  ha  cap  altre  remei  que  aplicar-la.  Diu  que  el  preu dels
      hidrocarburs  ha pujat, entre altres motius, per l'acció del govern del
      PP  amb relació  a  l'Iraq.  Critica  "l'obsessió" pel dèficit zero del
      govern del PP i per l'increment constant dels impostos indirectes. Creu
      que hi  ha  hagut  una  gestió  de  la  sanitat  pública  catalana molt
      deficient, tot i les dificultats econòmiques, i critica especialment la
      privatització que ha practicat la Generalitat fins ara.  Explica que es
      preveurà  com es pot minvar l'impacte negatiu d'aquest increment en els
      sectors  productius més directament relacionats.  Es tracta d'un pla de
      xoc amb  un  objectiu concret i limitat en el temps.  Ara es buscarà un
      finançament just i equitatiu, especialment pel que fa a la sanitat.

      El Sr.  Sàez també anuncia el vot contrari del seu grup. Celebra que el
      grup del  PP  hagi presentat una moció en un tema que no és d'exclusiva
      competència  municipal.  També  celebra  que  ara  el PP defensi un nou
      finançament  autonòmic  suficient, quan  fins  el moment l'havien estat
      "ofegant". Cal aplicar mesures d'urgència perquè el deute de la sanitat
      és reconegut  per  tothom.  Es  va traspassar la sanitat, però no es va
      traspassar  tot  el seu finançament. El Govern central no va reconèixer
      el rol  subsidiari  que  té  la sanitat catalana respecte a la resta de
      l'Estat en  molts  dels  seus aspectes. Diu al grup del PP que fan vuit
      anys tard. La voluntat és reformar el sistema de finançament i millorar
      l'eficiència  del  sistema  sanitari  (que  es  pot  fer des del sector
      públic).

      El Sr.  Gavín  diu  que el seu grup no hi votarà a favor. No els agrada
      aquesta taxa, però  creu  que  el  conjunt  de la moció deixa veure una
      intencionalitat  oportunista.  El mateix govern de la Generalitat ja ha
      anunciat  que  s'iniciaria  el  diàleg  amb  els  sectors professionals
      afectats  per  trobar  compensacions.  La  moció  és prematura. No està
      d'acord amb  el  discurs  que  critica la mala gestió de la sanitat que
      ha fet  la  Generalitat  fins  ara, ja que, si fos cert, no més caldria
      millorar-la  i no seria necessària cap mesura excepcional. Creu que ara
      es veu el resultat de molts anys de mal finançament per part del Govern
      central, amb  una  sanitat  de  gran  nivell  i  qualitat (que ha atret
      ciutadans  d'altres llocs de l'Estat), que l'han gaudit molts ciutadans
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      estrangers,  etc.  Vol  fer  èmfasi sobre la necessitat de negociar una
      millora  del  finançament.  El  recàrrec no ha de suplir la incapacitat
      política per millorar aquest finançament.

      El Sr.  Alonso anuncia que el seu vot serà contrari. Creu que es tracta
      d'una estratègia  d'exigir  al  nou  govern coses que fins ara no s'han
      exigit ni als 23 anys de CiU ni als 8 anys del PP a Madrid. Explica que
      una  auditoria recent   ha reflectit una situació econòmica deficitària
      considerable  i  que  cal millorar el finançament del Govern autonòmic.
      Per  demanar  més recursos cal aplicar la capacitat impositiva que cada
      administració  té.  Es tracta d'un petit increment que representarà una
      recaptació de 65 a 75 milions. Demana, al PP, coherència política i diu
      que  comunitats  com  Galícia  o  Madrid  ja apliquen aquest recàrrec i
      que    altres    comunitats   també   l'aplicaran.   Cal   exercir   la
      responsabilitat  de  govern i, a continuació, renegociar el finançament
      de la sanitat i d'altres competències.

      La Sra.  Arnalot  diu  al  Sr.  Sàez  que no han trencat la coherència.
      Aquest  augment  afecta  directament  els  sectors  del  transport o de
      l'agricultura de Lleida. Destaca que els pressupostos de la Generalitat
      van doblar el seu import durant el període del govern del PP i això vol
      dir alguna  cosa.  Creu que gràcies al dèficit zero s'ha  creat un gran
      nombre de  llocs  de  treball,  s'han  baixat els impostos, la caixa de
      Seguretat Social té superàvit i els interessos bancaris estan en mínims
      històrics. Creu que l'actual govern a Catalunya no és un exemple de bon
      govern ja  que  l'única  cosa  que  han fet fins ara és incremetnar els
      impostos, rectificar un article d'una llei i disputar-se el poder.

      El Sr.  Sàez  diu  que el grup del PP ha trencat  el silenci però no ha
      recuperat  la  memòria. Per justificar la moció, s'ha argumentat que hi
      ha transportistes  a  Lleida. Ara es formula una pregunta: el català és
      una llengua  que  parla la gent de Lleida? Els afecta allò que li passa
      al català?  La  soldat lleidatana que era a l'Iraq era de Lleida?, etc.
      ERC-EV sempre  ha defensat que tota moció i tota idea afecta la ciutat,
      sigui sobre una competència municipal o no.

      El Sr.  Alonso  diu  que el govern preveu arribar a acords sobre aquest
      tema amb  el  sector de la pagesia, el sector del transport i el sector
      del taxi.

      La Sra.  Arnalot  diu que es parla amb els sectors quan ja s'ha aplicat
      la taxa.

      Es rebutja  amb  4 vots a favor del grup del PP, 16 vots en contra dels
      grups del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 7 abstencions del grup de CiU.

      Punt número  42.  Moció  del  grup  del  PP  en  què  sol.licita  a  la
      Generalitat consignació per obres a la Seu Vella
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      La Sra.  Arnalot  explica el contingut de la moció i l'exposició que la
      justifica. Llegeix la part dispositiva de la proposta.

      El Sr.  Pané  diu  que  no  és  lògic  que,  després  de l'anunci de la
      consellera  de  Cultura  d'un  compromís  determinat, es faci una moció
      demanant  allò  que  s'ha  promès.  Creu  que  es tracat d'una proposta
      retòrica i inútil perquè  consti als mitjans de comunicació. Tot i això
      qui aconsegueix  fer  el   projecte   és el govern i el govern ja ho ha
      dit.  Hi votaran en contra.

      El Sr.  Sàez  demana  que  es  retiri  la  moció  en el benentés que la
      consellera  es  va  comprometre  públicament  i  el  compromís  ja està
      adquirit. Aquesta moció donaria la sensació de manca de confiança en un
      compromís assumit tot just fa una setmana.

      El Sr.  Gavín comparteix la bona fe i les bones intencions de la moció.
      Però, creu  que  la consellera ha adoptat uns compromisos públics i cal
      donar  temps perquè es compleixin. Per aquest  motiu  s'abstindran. Cal
      esperar. Potser el temps donarà la raó al grup del PP, tot i que espera
      que no sigui així. Al  pressupost del 2004 només s'han consignat 48 mil
      euros i les obres que es fan ara ja estaven finançades. Cal esperar que
      els compromisos es compleixin;  en  cas  contrari,  sí  que  hi donaran
      suport o plantejaran les mocions que calguin.

      El  Sr.  Alonso  anuncia  el  seu  vot  negatiu i reitera els arguments
      expressats per  la  resta dels grups de l'Equip de Govern. Creu que els
      projectes  d'obres  plurianuals  no han de tenir una partida igual cada
      exercici. Confia que es compliran les promeses de la consellera.

      La Sra.  Arnalot critica al Sr. Pané pel to de la seva intervenció; diu
      que ha  fet  servir  un to agre, no justificat. La moció s'ha presentat
      amb tota  la bona intenció. Confien en la consellera, però volen que hi
      hagi el  compromís  que  cada  any es consignin 1,5 milions d'euros. No
      retiren la  moció.  Potser el proper any en caldrà tornar a parlar quan
      es vegin els pressupostos de la Generalitat.

      El Sr.  Pané  diu, sense acritud, que la proposta de moció era retòrica
      i redundant,  i  inservible  en  la  mesura que això ja és un compromís
      pres.  En  cap  cas  feia  cap  referència personal.  No hi havia en la
      seva   intervenció  cap  acritud,  sinó   el  desig  de  manifestar  la
      redundància i l'interès polític per ocupar un espai públic en un moment
      en que la Seu és un element de debat públic.

      La  Sra.  Arnalot  diu  que  en cap cas hauria consentit cap referència
      personal ofensiva i li demana cura amb les seves intervencions.

      El Sr. alcalde manifesta la confiança en el compromís que la consellera
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      Mieras  va  assumir  sobre  inversions  i  manteniment de la Seu Vella,
      manifestacions fetes davant seu i davant del Patronat de la Seu Vella.

      Es rebutja  amb 4 vots a favor del grup del PP, 16 en contra dels grups
      del PSC, ERC-EV i ICV-EA I 7 ABSTENCIONS DEL GRUP DE CIU.

      Punt número  44.  Moció del grup de CiU en què demana que les adoberies
      de Lleida siguin declarades BCIN

      La Sra.  Tarruella  explica  el  contingut  de  la moció i la seva part
      dispositiva. Fa referència a la resposta parlamentària de la consellera
      de Cultura  a  la  pregunta del diputat Sr. Grau, el passat 17 de maig,
      conforme  la  Comissió  de  Patrimoni  Cultural  de Lleida havia fet un
      estudi  d'aquestes  restes  sobre  el qual es va informar favorablement
      (detalla  les  conclusions més importants d'aquest estudi amb relació a
      la  conservació, l'accés, la gestió, etc.). La modificació del projecte
      de  la constructora és posterior a l'estudi esmentat. Remarca l'interès
      que per  la ciutat té aquest conjunt i demana que es voti favorablement
      la moció.

      El Sr.  Pané està bàsicament d'acord amb la Sra. Tarruella pel que fa a
      la  importància  del  jaciment.  Tanmateix,  considera  que  segons  la
      literalitat de  la  proposta  no és el Ple qui s'ha de pronunciar sobre
      aquest  tema;  cal  que prèviament la Comissió Informativa d'Urbanisme,
      amb els informes tècnics oportuns, l'estudiï. Sense aquests informes no
      ens podem pronunciar.

      El  Sr.  Sàez  també  creu  que sense els informes tècnics dels serveis
      d'arqueologia   municipals   els  regidors  i  regidores  no  es  poden
      pronunciar.  Proposa  retirar  la  moció  i que en una propera Comissió
      d'Urbanisme  i  Patrimoni  es  parli  sobre les possibilitats d'aquesta
      declaració,  però després d'haver escoltat els nostres tècnics. Explica
      la  complexitat  tècnica del cas i la necessitat ineludible de disposar
      prèviament d'informes. El debat requereix calma i estudi.

      La Sra. Arnalot diu que s'abstindan de votar.

      La  Sra.  Camps  explica que ja s'ha comentat aquest tema en comissions
      informatives   anteriors,   que  la  constructora  no  va  complir  les
      condicions de  la  llicència i per això es van obrir dos expedients (un
      per  part  de  l'Ajuntament  i  l'altre  per  part dels ST de Cultura).
      Reitera  els  arguments  explicats pels Srs. Pané i Sàez i aclareix que
      les  competències de protecció del patrimoni són de la Generalitat, per
      la  qual  cosa  aquesta  proposta  s'hauria  de  debatre  en els òrgans
      competents de Cultura o, si es considera convenient,  també en el si de
      la Comissió Informativa d'Urbanisme.

      La Sra. Tarruella proposa una transaccional i votar només que consti la
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      voluntat  de  l'Ajuntament sobre la conservació de les  adoberies. Creu
      que  es  pot  portar   el  tema  al  Plernari  i  després comentar-ho o
      concretar-ho  de  forma  més  detallada  en  la  comissió  informativa.
      Considera que la manifestació de voluntat del Ple és important.

      El  Sr.  alcalde  creu que l'esperit de salvar les restes està garantit
      des  del moment en què l'Ajuntament va dictar l'ordre de paralització i
      hi ha  un  expedient incoat. Creu també més convenient que es retiri la
      moció  i  parlar-ho  en comissió amb els  informes tècnics oportuns. En
      cas   contrari,   s'hi  votarà  en  contra.  Però,  en  qualsevol  cas,
      s'estudiarà el tema en la comissió informativa.

      Es rebutja  amb 7 vots a favor del grup de CiU, 16 en contra dels grups
      del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 4 abstencions del grup del PP.

      PRECS I PREGUNTES

      Les  preguntes  escrites  formulades  pel  grup de CiU (referent a l'1%
      cultural per les obres del TGV i sobre les torres de refrigeració de la
      ciutat) seran contestades per escrit.

      La  Sra.  Arnalot pregunta (en referència a la petició formulada el mes
      de març)  quan  es convocarà la comissió o fòrum per parlar del tema de
      Gardeny, ja que el Sr. alcalde va dir que aquesta convocatòria es faria
      el mes d'abril.

      El Sr.  alcalde  diu  que  sobre  el  tema de Gardeny, l'Alcaldia és la
      primera  interessada  que se'n parli, en especial per concretar el parc
      científic  i  tecnològic.  No  s'ha  convocat  per un tema estrictament
      d'agenda. Manifesta el seu compromís que es debati al mes de juny.

      L'alcalde aixeca la sessió,  de  la  qual,  com a secretari , estenc
      aquesta acta.

      El secretari                                    Vist i plau
                                                      L'alcalde

                                           -42-


